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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CRAIOVA 
 
 
 
 

PROCES-VERBAL AL ŞEDINŢEI 
ORDINARE DIN DATA DE 29.06.2023 

 
 
 
 
        D-na Secretar General Nicoleta Miulescu:  
        Bună dimineaţa, domnilor consilieri! Vă rog să facem prezenţa. Dintr-un total de 27 
de consilieri, sunt prezenţi 26, 1 consilier este absent motivat (dl.Voicinovschi Mădălin). 
Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 
         Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei  ordinare  din data de 25.05.2023. 
Cine este pentru? Votat cu unanimitate de voturi. Vă mulţumesc! 
         Îl invit pe dl. consilier  Lucian Dindirică să preia lucrările şedinţei de astăzi. 
  
         Înaintea intrării în ordinea de zi, dl. senator Cosmin Poteraş  a solicitat preşedintelui 
de şedinţă să se consemneze în procesul verbal că participă la şedinţa Consiliului Local 
şi ar dori să ia cuvântul.  
 
          Dl. Preşedinte: 
         Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Craiova din 
luna  iunie 2023. 

       Prin Dispoziţia nr. 3218/22.06.2023, în temeiul prevederilor art.133 alin.1, art.134-
136, art.155 alin.1 lit.b, coroborat cu alin.3 lit.b, art.196 alin.1 lit.b și art.197 din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului  nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare; Primarul Municipiului Craiova a convocat 
Consiliul Local al Municipiului Craiova, în şedinţă ordinară, în data de 29.06.2023, ora 
10,00,  în  Sala de conferinţe „Nicolae Titulescu” – Primăria Municipiului Craiova, 
str.Târgului, nr.26., cu următorul proiect al ordinii de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli  
al municipiului Craiova, pe anul 2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general consolidat al 
municipiului Craiova, pe anul 2023 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al Spitalului Clinic Municipal Filantropia Craiova, pe anul 2023 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Craiova nr.546/2022 referitoare la aprobarea cuantumului şi a numărului de burse 
acordate elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din municipiul Craiova, în 
anul şcolar 2022- 2023 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Craiova, prin 
Consiliul Local al Municipiului Craiova şi Federaţia Română de Baschet, în 
vederea organizării Campionatului European, Divizia B, pentru categoria U20 
feminin, în perioada 28.07.-06.08.2023 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale S.C. 
Salubritate Craiova S.R.L. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării,  de către Ansamblul Folcloric 
„Maria Tănase” Craiova, de servicii juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de 
reprezentare, în dosarul nr.3198/63/2023, având ca obiect litigii de muncă 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării, în vederea închirierii, a  unor 
locuinţe sociale 

9. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere care au ca 
obiect locuinţe pentru tineri, construite prin Agenția Națională pentru Locuințe 

10. Proiect de hotărâre privind atestarea persoanelor fizice care au obţinut certificate 
de calificare, în vederea dobândirii calităţii de administrator de condominii 

11. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor din domeniul privat 
al municipiului Craiova 

12. Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi utilitate publică a unor bunuri 
dobândite de autoritatea publică locală in cadrul unor investiţii 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea avizului consultativ, în vederea nominalizării 
pentru acordarea titlului de Colegiu Naţional, Liceului Teoretic „Henri Coandă”, 
începând cu anul şcolar 2023-2024 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui spaţiu 
aparţinând domeniului public al municipiului Craiova, situat în  Piaţa Brazda lui 
Novac 

15. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere, având ca 
obiect terenuri care aparţin domeniului public al municipiului Craiova, situate în 
pieţele din municipiul Craiova 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui spaţiu 
aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în  cart. Brazda lui 
Novac, bl. 36 B, parter 

17. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere având ca 
obiect spațiile cu altă destinație, aflate în domeniul public/privat al municipiului 
Craiova 

18. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului situat în municipiul 
Craiova, str. Pictor Oscar Obedeanu, nr.1, din spaţiu pentru învăţământ, în spaţiu 
cu altă destinaţie 

19. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a bunului „Spațiu 
Lăpuș (Calea București), bl. N13, parter”, situat în municiul Craiova, str.Eustațiu 
Stoenescu (fost Cartier Lăpuș, Calea București), bl. N13, parter 

20. Proiect de hotărâre privind cumpărarea de către municipiul Craiova a unor imobile-
teren înscrise în Cărţile Funciare nr.243662, 243663, 243665 Craiova 

21. Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de concesiune nr.380/19.10.2021 
încheiat între Municipiul Craiova şi DENNISON ENERGY S.R.L. 
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22. Proiect de hotărâre privind modificarea contractului de concesiune 
nr.10661/20.01.2010 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Craiova şi Dr. 
Dascălu Carmen-Valentina, medic titular al Cabinetului Medical Individual Dr. 
Mecu Carmen-Valentina 

23. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabiliera nivelului chiriilor pentru spaţiile cu altă destinaţie, proprietatea 
publica/privata a municipiului Craiova 

24. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea prețului de pornire al renegocierii redevenţei, pentru terenul situat în 
municipiul Craiova, str. I. D. Sârbu, nr.7 A 

25. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect preţul 
de pornire al vânzării prin licitaţie publică a  bunului-imobil ce aparţine  
domeniului privat al municipiului Craiova, situat în Craiova, str. Olteţ nr.23 

26. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, 
asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în 
str.Alecu Russo, nr.11 

27. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, 
asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în 
str.Costache Negruzzi, nr.4 

28. Proiect de hotărâre  privind  constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, în 
favoara Societății Azalis S.R.L., asupra terenurilor intravilane situate în Craiova, 
str. Calea Sverinului, FN, jud. Dolj 

29. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Craiova să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor S.C. Salubritate Craiova S.R.L., 
aprobarea tarifelor pentru activităţi conexe şi diverse 

30. Proiect de hotărâre privind concesionarea, către RAT S.R.L., a unor bunuri care 
aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 

31. Proiect de hotărâre  privind  darea în administrarea Regiei Autonome de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova a unor bunuri ce 
aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 

32. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul 
de investiții „Centrală termică proprie pe gaze naturale la Școala Gimnazială 
Gheorghe Bibescu” 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Craiova și Administrația Bazinală de Apă Jiu/Sistemul de Gospodărire 
a Apelor Dolj, având ca obiect execuția lucrării „Decolmatare Canal Rîului şi Canal 
deschis Şerca”, pentru anul 2023 

34. Proiect de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Salubris Dolj şi a reprezentantului de drept a municipiului Craiova să aprobe şi să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor tarifele pentru activităţile delegate 
operatorului S.C. Salubritate Craiova S.R.L. 

35. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
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Craiova nr.665/2022 referitoare la stabilirea taxei speciale de salubrizare în 
municipiul Craiova, pentru anul 2023 

36. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor privind desfăşurarea serviciului de 
gestionare a câinilor fără stăpân 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reconsiderarea funcţională şi reglementarea urbanistică în zona str.Stejarului – 
str.Plopului, generat de imobilul situat în municipiul Craiova, str. Stejarului, nr. 11 
C 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reglementarea urbanistică în zona str.Merişorului, generat de imobilul situat în 
municipiul Craiova, str. Merişorului, nr.56 

39. Proiect de hotărâre privind luare act de demisia dlui.consilier local Stoian Daniel 
din Consiliul de Administraţie al Sport Club Municipal Craiova şi desemnarea unui 
alt representant 

40. Proiect de hotărâre privind modificarea anexelor nr.1-3 la Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.8/2021 referitoare la numirea membrilor în 
consiliile de administraţie ale Spitalului Clinic Municipal „Filantropia” Craiova, 
Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Pneumoftiziologie „Victor Babeş” şi 
Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie Craiova 

41. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Ministerului Finanţelor în 
Consiliul de Administraţie al Regiei Autonome de Administrare a Domeniului 
Public şi Fondului Locativ Craiova 

42. Întrebări și interpelări 
 
 
      Puncte peste ordinea de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Poliţiei 
Locale a Municipiului Craiova 

2. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a 
imobilului/teren, situat în municipiul Craiova, str. Rovinari 
 

       Supun la vot ordinea de zi în ansamblu, cu cele două puncte peste ordinea de zi, şi 
punctul 12 modificat, precum şi inversarea punctelor 2 şi 3. Cine este pentru? Votat cu 
unanimitate de voturi. 
Art.1. Se aprobă ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Craiova, din data de 29.06.2023, prevăzută în anexa nr.1 care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre. 

Art.2. Se aprobă suplimentarea ordinii de zi prevăzută la art.1, conform anexei nr.2 care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei 
hotărâri. 
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      În urma supunerii la vot, ordinea de zi a devenit următoarea: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli  
al municipiului Craiova, pe anul 2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
al Spitalului Clinic Municipal Filantropia Craiova, pe anul 2023 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general consolidat al 
municipiului Craiova, pe anul 2023 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Craiova nr.546/2022 referitoare la aprobarea cuantumului şi a numărului de burse 
acordate elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din municipiul Craiova, în 
anul şcolar 2022- 2023 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Craiova, prin 
Consiliul Local al Municipiului Craiova şi Federaţia Română de Baschet, în 
vederea organizării Campionatului European, Divizia B, pentru categoria U20 
feminin, în perioada 28.07.-06.08.2023 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale S.C. 
Salubritate Craiova S.R.L. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării,  de către Ansamblul Folcloric 
„Maria Tănase” Craiova, de servicii juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de 
reprezentare, în dosarul nr.3198/63/2023, având ca obiect litigii de muncă 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării, în vederea închirierii, a  unor 
locuinţe sociale 

9. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere care au ca 
obiect locuinţe pentru tineri, construite prin Agenția Națională pentru Locuințe 

10. Proiect de hotărâre privind atestarea persoanelor fizice care au obţinut certificate 
de calificare, în vederea dobândirii calităţii de administrator de condominii 

11. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor din domeniul privat 
al municipiului Craiova 

12. Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi utilitate publică a unor bunuri 
dobândite de autoritatea publică locală in cadrul unor investiţii 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea avizului consultativ, în vederea nominalizării 
pentru acordarea titlului de Colegiu Naţional, Liceului Teoretic „Henri Coandă”, 
începând cu anul şcolar 2023-2024 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui spaţiu 
aparţinând domeniului public al municipiului Craiova, situat în  Piaţa Brazda lui 
Novac 

15. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere, având ca 
obiect terenuri care aparţin domeniului public al municipiului Craiova, situate în 
pieţele din municipiul Craiova 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui spaţiu 
aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în  cart. Brazda lui 
Novac, bl. 36 B, parter 
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17. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere având ca 
obiect spațiile cu altă destinație, aflate în domeniul public/privat al municipiului 
Craiova 

18. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului situat în municipiul 
Craiova, str. Pictor Oscar Obedeanu, nr.1, din spaţiu pentru învăţământ, în spaţiu 
cu altă destinaţie 

19. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a bunului „Spațiu 
Lăpuș (Calea București), bl. N13, parter”, situat în municiul Craiova, str.Eustațiu 
Stoenescu (fost Cartier Lăpuș, Calea București), bl. N13, parter 

20. Proiect de hotărâre privind cumpărarea de către municipiul Craiova a unor imobile-
teren înscrise în Cărţile Funciare nr.243662, 243663, 243665 Craiova 

21. Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de concesiune nr.380/19.10.2021 
încheiat între Municipiul Craiova şi DENNISON ENERGY S.R.L. 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea contractului de concesiune 
nr.10661/20.01.2010 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Craiova şi Dr. 
Dascălu Carmen-Valentina, medic titular al Cabinetului Medical Individual Dr. 
Mecu Carmen-Valentina 

23. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabiliera nivelului chiriilor pentru spaţiile cu altă destinaţie, proprietatea 
publica/privata a municipiului Craiova 

24. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea prețului de pornire al renegocierii redevenţei, pentru terenul situat în 
municipiul Craiova, str. I. D. Sârbu, nr.7 A 

25. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect preţul 
de pornire al vânzării prin licitaţie publică a  bunului-imobil ce aparţine  
domeniului privat al municipiului Craiova, situat în Craiova, str. Olteţ nr.23 

26. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, 
asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în 
str.Alecu Russo, nr.11 

27. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, 
asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în 
str.Costache Negruzzi, nr.4 

28. Proiect de hotărâre  privind  constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, în 
favoara Societății Azalis S.R.L., asupra terenurilor intravilane situate în Craiova, 
str. Calea Sverinului, FN, jud. Dolj 

29. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Craiova să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor S.C. Salubritate Craiova S.R.L., 
aprobarea tarifelor pentru activităţi conexe şi diverse 

30. Proiect de hotărâre privind concesionarea, către RAT S.R.L., a unor bunuri care 
aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 

31. Proiect de hotărâre  privind  darea în administrarea Regiei Autonome de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova a unor bunuri ce 
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aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 
32. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru obiectivul 

de investiții „Centrală termică proprie pe gaze naturale la Școala Gimnazială 
Gheorghe Bibescu” 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Craiova și Administrația Bazinală de Apă Jiu/Sistemul de Gospodărire 
a Apelor Dolj, având ca obiect execuția lucrării „Decolmatare Canal Rîului şi Canal 
deschis Şerca”, pentru anul 2023 

34. Proiect de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Salubris Dolj şi a reprezentantului de drept a municipiului Craiova să aprobe şi să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor tarifele pentru activităţile delegate 
operatorului S.C. Salubritate Craiova S.R.L. 

35. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Craiova nr.665/2022 referitoare la stabilirea taxei speciale de salubrizare în 
municipiul Craiova, pentru anul 2023 

36. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor privind desfăşurarea serviciului de 
gestionare a câinilor fără stăpân 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reconsiderarea funcţională şi reglementarea urbanistică în zona str.Stejarului – 
str.Plopului, generat de imobilul situat în municipiul Craiova, str. Stejarului, nr. 11 
C 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reglementarea urbanistică în zona str.Merişorului, generat de imobilul situat în 
municipiul Craiova, str. Merişorului, nr.56 

39. Proiect de hotărâre privind luare act de demisia dlui.consilier local Stoian Daniel 
din Consiliul de Administraţie al Sport Club Municipal Craiova şi desemnarea unui 
alt representant 

40. Proiect de hotărâre privind modificarea anexelor nr.1-3 la Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.8/2021 referitoare la numirea membrilor în 
consiliile de administraţie ale Spitalului Clinic Municipal „Filantropia” Craiova, 
Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Pneumoftiziologie „Victor Babeş” şi 
Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie Craiova 

41. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Ministerului Finanţelor în 
Consiliul de Administraţie al Regiei Autonome de Administrare a Domeniului 
Public şi Fondului Locativ Craiova 

42. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 
Poliţiei Locale a Municipiului Craiova 

43. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a 
imobilului/teren, situat în municipiul Craiova, str. Rovinari 

44. Întrebări și interpelări 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli  al municipiului Craiova, pe anul 2023 
Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
Vă mulţumesc mult, dl. Preşedinte. O să vă rog frumos să nu mă întrerupeţi în acest 

discurs la punctul 1 de pe ordinea de zi pentru că va fi o discuţie un pic mai complexă. 
Mi-ar fi plăcut să văd la acest punct, la rectificarea bugetară pentru Craiova, că se alocă 
o sumă de bani, de exemplu pentru camere de supraveghere în Grădina Botanică, astfel 
încât tragedii precum cea de zilele trecute să nu se mai întâmple. Acum, păstrând, evident, 
proporţiile, dacă facem o paralelă cu ce s-a întâmplat la Colectiv şi cu ce s-a întâmplat 
zilele trecute în Craiova, în Grădina Botanică, ne dăm seama că, de fapt, sistemul nu 
funcţionează. Este un sistem bolnav şi mi-ar fi plăcut să văd o reacţie din partea d-nei 
primar, prin prisma poziţiei pe care o deţine, pentru că este responsabilă pentru siguranţa 
tuturor cetăţenilor din municipiul Craiova, mi-ar fi plăcut să văd o reacţie prin care, măcar 
de acum încolo să preîntâmpinăm astfel de evenimente tragice. Nu doresc să politizez 
această dramă, pentru că este o dramă, însă doresc ca pe viitor să nu se mai întâmple aşa 
ceva. Încă din 2020, de când sunt în Consiliul Local, am spus că trebuie să montăm 
camere de supraveghere în parcuri, şcoli, grădiniţe, locuri de joacă. Iată că suntem în 2023 
şi nu s-a întâmplat nimic din toate acestea. Poate că acum, în al treisprezecelea ceas, 
puteam să punem în rectificarea asta bugetară, o sumă de un milion – două de lei, sau cât 
ar fi, să punem camere de supraveghere nu numai în Grădina Botanică, ci şi în Parcul 
Tineretului. Avem experienţa trecutului şi putem să vedem din statistici că partea de 
criminalitate a scăzut foarte mult, de exemplu, în Parcul Romanescu, ulterior montării 
camerelor de supraveghere. Aici se pot face mai multe discuţii şi legate de Poliţia Locală, 
o patrulare mai vigilentă a acestora, însă cel mai important era ca municipalitatea, prin 
executiv, să aibă o reacţie la cele întâmplate, la tragedia întâmplată şi să luăm măsurile 
care se cuvin. Vă mulţumesc! 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Cu siguranţă, îmi pregătisem să fac o informare pentru Consiliul Local la primul 

punct peste ordinea de zi, care se referă la organigrama Poliţiei Locale, de aceea, voi 
interveni acolo, pe acest subiect, unde îi este locul. 

În ceea ce priveşte camerele de luat vederi, stimate domnule consilier, ar trebui să 
ştiţi că bugetul s-a aprobat la începutul anului cu camere de luat vederi. Până în acest 
moment a trebuit să aşteptăm nişte avize, pentru că aceste camere de luat vederi nu se pot 
monta oriunde  îşi doreşte Primăria, trebuie să fie avizate şi de alte instituţii ale statului şi 
procedura este, la ora actuală, la Serviciul de Licitaţii, deci camerele se vor achiziţiona, 
înaintea acestei tragedii, practic, au fost prevăzute în buget. Însă trebuie să aşteptăm 
etapele legale, aşa cum trebuie să le aştepte toată lumea. 

Despre crima care a avut loc în Grădina Botanică, voi interveni la punctul cu Poliţia 
Locală. Mulţumesc! 

Dl. Consilier Local Nicoli: 
Doresc să spun faptul că, în mod nefericit, atunci când s-a schimbat numele în 

Poliţia Locală, au uitat să se puncteze în mod deosebit că atributul lor este strict legat de 
protecţia patrimoniului public al municipiului. Şi, de asemenea, doresc să spun că aceşti 
oameni, Poliţia Locală, şi-au făcut treaba. 
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Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1. Se aprobă rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului Craiova, 
pe anul 2023, după cum urmează: 
a)  total venituri – 1.357.851,94 mii lei (712.921,94 mii lei - veniturile secţiunii 

de funcţionare şi 644.930 mii lei veniturile secţiunii de dezvoltare); 
b)  total cheltuieli – 1.428.639,94 mii lei (712.921,94 mii lei - cheltuielile 

secţiunii de funcţionare şi 715.718 mii lei – cheltuielile secţiunii de 
dezvoltare). 

Art.2. Se aprobă bugetul propriu de venituri şi cheltuieli rectificat al municipiului 
Craiova, pe anul 2023, conform anexei nr.1 care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre.  

Art.3. Se aprobă bugetele de cheltuieli rectificate ale unităților de învățământ 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Craiova, conform anexelor nr.2-53 
care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.4. Se aprobă bugetul de cheltuieli rectificat al unităţii de învăţământ Creşa - Craiova, 
conform anexei nr.54 care face parte integrantă din prezenta hotărâre 

Art.5. Se aprobă bugetul de cheltuieli rectificat al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 
a Municipiului Craiova, conform anexei nr.55 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art.6. Se aprobă bugetul de cheltuieli rectificat al Serviciului Public Management Spitale 
şi Cabinete Medicale din Municipiul Craiova, conform anexei nr.56 care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.7. Se aprobă proiectele cu finanţare din fonduri externe nerambursabile postaderare 
derulate în anul 2023 de către municipiul Craiova, rectificate, conform anexei 
nr.57 care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.8. Se aprobă Programul anual de investiţii 2023 rectificat, conform anexei nr.58 care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.9. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.52/2023. 

Art.10. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Economico-Financiară, Direcţia Generală 
de Asistenţă Socială a Municipiului Craiova,  Serviciul Public Management 
Spitale şi Cabinete Medicale din Municipiul Craiova vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli al Spitalului Clinic Municipal Filantropia Craiova, pe anul 2023 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
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Art.1. Se aprobă rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Clinic 
Municipal „Filantropia” Craiova, pentru anul 2023, după cum urmează: 
a)  total venituri-221.677,00 mii lei (veniturile secţiunii de funcţionare în sumă de 

196.930,00 mii lei, veniturile secţiunii de dezvoltare în sumă de 24.747,00 mii 
lei); 

b) total cheltuieli-224.004,00 mii lei (cheltuielile secţiunii de funcţionare în sumă 
de 198.637,00 mii lei, cheltuielile secţiunii de dezvoltare în sumă de 25.367,00 
mii lei),  
conform anexei  care face  parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.55/2023. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Economico - Financiară şi Spitalul Clinic 
Municipal „Filantropia” Craiova vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei 
hotărâri. 

         În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 
- 24 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică 

Lucian, Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, 
Marinescu Radu, Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  
Pîrvulescu Ionuţ, Spânu Dan, Stoian Daniel, Corâţu Cosmin, Enescu Georgel, 
Florescu Marinel, Sas Teodor Nicuşor,  Ungureanu Adriana, Drăgoescu Cezar, 
Cîrceag Eduard, Borţoi Manuel, Săuleanu Lucian) 

- 2 abţineri (Vasile Marian, Teodorescu Nicu Cosmin) 
 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general consolidat 
al municipiului Craiova, pe anul 2023 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă rectificarea bugetului general consolidat al municipiului Craiova, pe 

anul 2023, după cum urmează: 
a)  total venituri – 1.980.985,94 mii lei; 
b)  total cheltuieli – 2.076.800,94 mii lei, 

     conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Art.2. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Craiova nr.61/2023. 
Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală şi Direcţia Economico-Financiară vor aduce la 
îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

         În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat  cu unanimitate 
de voturi. 
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4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.546/2022 referitoare la aprobarea cuantumului şi a 
numărului de burse acordate elevilor din învăţământul preuniversitar de stat 
din municipiul Craiova, în anul şcolar 2022- 2023 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
  Art.1. Se aprobă modificarea numărului de burse acordate elevilor din învăţământul 

preuniversitar de stat din municipiul Craiova, în anul şcolar 2022-2023, aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.546/2022, conform 
anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Economico-Financiară, Inspectoratul 
Şcolar Judeţean Dolj şi consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat din municipiul Craiova vor duce la îndeplinire prevederile 
prezentei hotărâri. 

         În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate 
de voturi. 
 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Craiova, prin 
Consiliul Local al Municipiului Craiova şi Federaţia Română de Baschet, în 
vederea organizării Campionatului European, Divizia B, pentru categoria U20 
feminin, în perioada 28.07.-06.08.2023 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă asocierea între Municipiul Craiova, prin Consiliul Local, şi Federaţia 

Română de Baschet, în vederea organizării Campionatului European Divizia B, 
pentru categoria de vârstă U20 feminin, pentru sportive născute începând cu anul 
2003, în perioada 28.07 – 06.08.2023, conform contractului de asociere prevăzut 
în anexa nr.1 care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Se aprobă Programul evenimentului prevăzut la art.1, conform anexei nr.2 care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

          Art.3. Se mandatează Primarul Municipiului Craiova să semneze contractul de asociere 
prevăzut la art.1 din prezenta hotărâre.  

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate:  Serviciul  
Administraţie Publică Locală, Direcţia Economico-Financiară, Serviciul Imagine 
și Federaţia Română de Baschet vor  aduce la îndeplinire prevederile prezentei 
hotărâri. 

         În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate 
de voturi. 

 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 
S.C. Salubritate Craiova S.R.L. 
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Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 
vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă organigrama şi statul de funcţii ale S.C. Salubritate  Craiova S.R.L., 

conform anexelor nr.1 şi 2 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre şi, pe 
cale de consecinţă, îşi încetează efectele Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.427/2022. 

Art.2. Se mandatează dl. Vlad-Luca Tomescu, reprezentantul municipiului Craiova, să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor a S.C. Salubritate Craiova S.R.L., 
organigrama şi statul de funcţii aprobate la art.1 din prezenta hotărâre. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Serviciul Resurse Umane, dl. Vlad-Luca Tomescu 
şi S.C. Salubritate Craiova S.R.L vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei 
hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării,  de către Ansamblul 
Folcloric „Maria Tănase” Craiova, de servicii juridice de consultanţă, de 
asistenţă şi/sau de reprezentare, în dosarul nr.3198/63/2023, având ca obiect 
litigii de muncă 
D-na Consilier Local Ungureanu: 
După cum aţi fost anunţaţi, am cerut scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi, 

ieri, în şedinţa comisiei de servicii publice, şi, d-na Primar, vă rog frumos să luaţi în 
considerare dorinţa noastră, întrucât nu cred că este atât de important să punem avocat 
plătit cu 4 mii de lei din partea Ansamblului „Maria Tănase”, în condiţiile în care are 
jurişti angajaţi, să se judece cu un drept în dosarul de litigiu care este specificat, împotriva 
d-lui Enceanu. Nu mi se pare corect ca un artist la valoarea dânsului, să nu poată să-şi ia 
de 18 ani, gradul profesional 1A şi trebuie ca noi, consilierii locali, să girăm, să plătim 
firmă de avocatură ca să se judece cu dânsul pe un drept care, la punctul nr. 1, se dau bani 
de la bugetul local, 244 mii lei, între care 229 mii lei cheltuieli de personal în care se 
specifică, de asemenea, în nota de fundamentare a Ansamblului „Maria Tănase” că aceşti 
bani sunt şi pentru promovarea artiştilor de la Ansamblul „Maria Tănase”.  La Teatrul de 
păpuşi, din zece actori, 9 au gradul 1A, la Operă, tot aşa, foarte mulţi au gradul 1A. La 
Ansamblul „Maria Tănase”, dansatorii au 1A, cei de la birou, 5 persoane, au 1A, iar la 
artişti de valoare care sunt acolo, destui pe lângă dl. Enceanu, nu au decât gradul 1. Vă 
rog, în consecinţă, să nu aprobăm acest punct de pe ordinea de zi, dacă nu vrem să-l 
scoatem, întrucât nu este corect ceea ce se întâmplă acolo. Vă mulţumesc! 

Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
În mare, a spus d-na Ungureanu. Nu înţeleg de ce această instituţie are unul, doi, 

trei jurişti, plătiţi deja din fonduri publice, şi acum trebuie să alocăm un alt buget să  ia 
un terţ, avocat? Aici mie chiar nu mi se leagă şi noi nu vom vota acest punct de pe ordinea 
de zi. Mulţumesc! 

Dl. Consilier Local Vasile: 
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Foarte scurt. Vreau să subliniez, totuşi, lipsa de respect, ca să nu spun de bun simţ, 
a d-nei director, pe care n-am văzut-o la şedinţele Consiliului Local, la şedinţele comisiei, 
cel puţin de la începutul acestui mandat.  

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Eu, ca primar, sunt obligată ca să pun pe ordinea de zi, orice cerere a vreunei 

instituţii care se află în subordinea Consiliului Local. Este motivul pentru care  v-am pus 
pe ordinea de zi această cerere pe care dvs. puteţi sau nu puteţi să o aprobaţi, în funcţie 
de dorinţele dvs. Ce vreau să vă spun însă, este că sper că toţi citim acelaşi lucru şi citim, 
în primul rând aceeaşi lege. Vreau să vă spun că aici nu este vorba despre vreo frustrare 
profesională a cuiva, aici este vorba de aplicarea legii. Ori, dacă în lege nu scrie, sau scrie 
în legea respectivă că dacă nu există prevedere bugetară, nu se pot acorda majorări 
salariale, atunci nici această instituţie nu putea să facă majorări salariale, aşa cum nu am 
făcut nici noi, Primăria. Să ştiţi că şi la noi, pentru avansarea în grad, au aşteptat nouă 
luni până s-a făcut rectificarea bugetară. Deci, nu este vreo supărare a cuiva din ansamblu 
împotriva altuia şi din cauza asta nu s-a făcut. Nu s-a făcut, pur şi simplu, pentru că nu a 
permis legea. Însă astăzi, sunteţi aici exact ca să votaţi acest punct, rectificarea bugetară 
pentru Ansamblul „Maria Tănase” ca să se poată acorda aceste diferenţe. În ceea ce 
priveşte juristul instituţiei, ca la multe alte instituţii de cultură, există un singur jurist care 
nu este specializat în pledarea la bară. Deci nu ştie să se comporte ca un avocat. Face, pur 
şi simplu, acte primare juridice pentru instituţia respectivă. În condiţiile în care înţeleg că 
s-au solicitat în instanţă nu doar drepturile de pe lunile care i se cuveneau, ci că a solicitat 
şi alte daune, este clar că instituţia poate să piardă mai mult decât această sumă de 4 mii 
de lei pe care ar lua-o un avocat. Dar, încă o dată, este o solicitare a Ansamblului „Maria 
Tănase”, sunt obligată să o pun pe ordinea de zi. Vă rog frumos să votaţi în cunoştinţă de 
cauză. 

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1. Se aprobă achiziționarea, de către Ansamblul Folcloric „Maria Tănase” Craiova, 
de servicii juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de reprezentare, în dosarul 
nr.3198/63/2023, având ca obiect litigii de muncă, cu încadrarea în bugetul 
propriu de venituri şi cheltuieli. 

Art.2. Se împuterniceşte dna. Stănescu Niculina Eugenia, manager al Ansamblului 
Folcloric „Maria Tănase” Craiova, pentru efectuarea demersurilor procedurale, în 
vederea perfectării contractului de achiziționare a serviciilor juridice de 
consultanță, de asistenţă şi/sau de reprezentare. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Serviciul Resurse Umane, dna. Stănescu Niculina 
Eugenia şi Ansamblul Folcloric „Maria Tănase” Craiova vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 
- 15 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 

Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Stoian Daniel) 
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- 11 voturi împotrivă (Drăgoescu Cezar, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard, 
Borţoi Manuel, Săuleanu Lucian, Sas Teodor Nicuşor, Enescu Georgel, Florescu 
Marinel, Ungureanu Adriana, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării, în vederea închirierii, a  
unor locuinţe sociale 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă modificarea fondului unic de locuinţe sociale, destinat închirierii 

persoanelor şi/sau familiilor evacuate sau care urmează a fi evacuate din locuinţe 
retrocedate în natură foştilor proprietari, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Craiova nr.136/2013, cu modificările și completările ulterioare, 
prin excluderea locuinței situată în municipiul Craiova, str. Dr.Victor Papillian, 
nr.52A, bl.H8, sc.2, ap.10. 

Art.2. Se aprobă repartizarea, în vederea închirierii, a trei locuinţe sociale,  către 
persoanele prevăzute în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.3. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să încheie şi să semneze 
contractele de închiriere ale locuinţelor identificate în anexa la prezenta hotărâre. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Fond Locativ şi Control Asociaţii de 
Proprietari vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

9. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere care 
au ca obiect locuinţe pentru tineri, construite prin Agenția Națională pentru 
Locuințe 

Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la vot 
în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă prelungirea, pentru o perioadă de 5 ani, a duratei contractelor de 

închiriere care au ca obiect locuinţe pentru tineri, construite prin Agenția 
Națională pentru Locuințe, aflate în proprietatea privată a statului şi administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Craiova, prevăzute în anexa care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2.  Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să încheie actele adiţionale care 
au ca obiect prelungirea duratei contractelor de închiriere a locuinţelor prevăzute 
la art.1 din prezenta hotărâre. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Fond Locativ şi Control Asociaţii de 
Proprietari vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri.  

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
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10. Proiect de hotărâre privind atestarea persoanelor fizice care au obţinut 
certificate de calificare, în vederea dobândirii calităţii de administrator de 
condominii 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă atestarea persoanelor fizice care au obţinut certificate de calificare, în 

vederea dobândirii calităţii de administrator de condominii, conform anexei care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Atestatul este valabil 4 ani de la data emiterii şi poate fi reînnoit în aceleaşi condiţii 
în care a fost emis. 

Art.3. Expirarea, suspendarea sau retragerea atestatului determină imposibilitatea 
exercitării activităţii de administrare a condominiilor. 

Art.4. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze atestatul pentru 
persoanele prevăzute în anexa la prezenta hotărâre. 

Art.5. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Fond Locativ şi Control Asociaţii de 
Proprietari vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri.  

   În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

11. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor din domeniul 
privat al municipiului Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al  

municipiului Craiova, după cum urmează: 
a) se completează cu bunurile prevăzute în anexa nr.1 care face parte integrantă 

din prezenta hotărâre; 
b) se modifică elementele de identificare ale bunurilor prevăzute în anexa nr.2 

care face parte integrantă din prezenta hotărâre; 
c) se anulează poziţiile cu privire la bunurile prevăzute în anexa nr.3 care face 

parte integrantă din prezenta hotărâre; 
                Art.2. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Craiova nr.522/2007 referitoare la aprobarea inventarului 
bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Craiova, cu modificările 
şi completările ulterioare.                                  

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul Administraţie 
Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Direcţia Economico-Financiară vor aduce la 
îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

 

         În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
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12. Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi utilitate publică a unor bunuri 
dobândite de autoritatea publică locală in cadrul unor investiţii 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă declararea de uz şi interes public local, a bunurilor identificate în anexele 

nr.1 şi nr.2 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Art.2. Se aprobă modificarea şi actualizarea elementelor de identificare ale bunurilor 

prevăzute în anexele nr.3 şi nr.4 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Art.3. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător, Hotărârile 

Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.147/1999, cu modificările şi 
completările ulterioare, nr.531/2018, nr.141/2023 şi nr.194/2023. 

Art.4. Direcţia Patrimoniu va lua măsuri pentru îndeplinirea procedurilor legale pentru 
modificarea corespunzătoare a  Hotărârii Guvernului nr.141/2008. 

Art.5. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Patrimoniu vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

13. Proiect de hotărâre privind acordarea avizului consultativ, în vederea 
nominalizării pentru acordarea titlului de Colegiu Naţional, Liceului Teoretic 
„Henri Coandă”, începând cu anul şcolar 2023-2024 
Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
Exact cum v-am spus şi în şedinţa de comisie, nu consider că este ceva de laudă 

pentru oraşul nostru ca un astfel de liceu teoretic să devină colegiu, pentru că asta ar 
însemna să-l pună laolaltă cu cele trei prestigioase colegii din Craiova, Fraţii Buzeşti, 
Carol I şi Elena Cuza, şi, dacă ne uităm pe perfromanţele acestor colegii, versus Liceul 
teoretic Henri Coandă, vedem că nu au nicio legătură. Să nu mai vorbim de materialul 
hilar ce ne-a fost prezentat de d-na directoare de acolo, prin care ni se spunea că elevii 
care au absolvit Liceul Henri Coandă, o doamnă sau domnişoară este stewardesă, un 
domn este jandarm şi sunt vreo trei fotbalişti. Păi, haideţi să ne uităm, de exemplu, la 
Carol I. Despre cine să vorbim? De Titulescu, de Constantin Rădulescu Motru? Adică 
despre ce vorbim aici? Pur şi simplu, aici sunt nişte chichiţe, permise, probabil, de lege, 
să-şi ia nişte salarii mai mari nişte profesori să pună această titulatură pe frontispiciu. 
Însă, nu facem decât să ne furăm singuri căciula, pentru că este exact cum sunt fabricile 
acestea de diplome gen „Spiru Haret” ş.a.m.d. Eu nu am văzut în toţi anii ăştia, nicio 
performanţă notabilă a celor de la Henri Coandă. De aceea, nu vom susţine acest aviz, 
chiar dacă este şi consultativ. Mulţumesc! 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Având în vedere că este vorba despre un aviz consultativ, vă propun să daţi un vot. 

Trebuia să-l trecem pe ordinea de zi pentru că este obligatoriu să existe acest aviz 
consultativ. Într-adevăr, de la Inspectoratul Şcolar, din câte înţeleg, este negaţie, pentru 
că liceul nu îndeplineşte condiţiile să devină colegiu. Dar, chiar şi aşa, dvs. sunteţi obligaţi 
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să daţi un vot, fie că este în favoarea sau în defavoarea acestei cereri a liceului. 
Mulţumesc! 

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1.Se aprobă avizul consultativ, în vederea nominalizării pentru acordarea titlului de 
Colegiu Naţional, Liceului Teoretic „Henri Coandă”, începând cu anul şcolar 2023-
2024. 

Art.2.Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Liceul Teoretic „Henri 
Coandă” vor duce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 
În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 

- 20 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 
Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Sas Teodor Nicuşor, Enescu Georgel, Florescu Marinel, Ungureanu Adriana, 
Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

- 6 abţineri (Drăgoescu Cezar, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard, Borţoi 
Manuel, Săuleanu Lucian, Stoian Daniel) 

 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui 
spaţiu aparţinând domeniului public al municipiului Craiova, situat în  Piaţa 
Brazda lui Novac 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.  Se aprobă închirierea, prin licitaţie publică, pe o perioadă de patru ani, a spaţiului 

aparţinând domeniului public al municipiului Craiova, în suprafaţă de 30,45 mp., 
poziţia cadastrală nr.5, situat în Piaţa Brazda lui Novac. 

Art.2. Se aprobă Caietul de sarcini, documentaţia de atribuire şi contractul de închiriere 
a spaţiului identificat la art.1, conform anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art.3. Preţul minim de pornire al licitaţiei, se stabileşte în conformitate cu Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.659/2022 referitoare la tarifele 
pentru utilizarea locurilor publice sau private din pieţele municipiului Craiova și 
Târgul Municipal Craiova. 

Art.4. Se împuterniceşte administratorul S.C. Pieţe şi Târguri Craiova S.R.L. să 
organizeze procedura de închiriere prin licitaţie publică şi să semneze contractul 
de închiriere a spaţiului identificat la art.1. 

  Art.5. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi S.C. Pieţe şi Târguri 
Craiova S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
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15. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere, 

având ca obiect terenuri care aparţin domeniului public al municipiului 
Craiova, situate în pieţele din municipiul Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă prelungirea, pe o perioadă de 1 an, a duratei contractului de închiriere 

nr.10319/06.08.2018, încheiat între S.C. Piețe și Târguri Craiova S.R.L. şi S.C. 
Insieme Mangibene S.R.L., având ca obiect terenul care aparţine domeniului 
public al municipiului Craiova, în suprafaţă de 100 mp., poziţia 35, zona 4, situat 
în Târgul Municipal Craiova. 

Art.2. Se aprobă prelungirea, pe o perioadă de 4 ani, a duratei contractului de închiriere 
nr.12728/20.07.2015, încheiat între S.C. Pieţe şi Târguri Craiova S.R.L. şi S.C. 
Duand Plast S.R.L., având ca obiect terenul care aparţine domeniului public al 
municipiului Craiova, în suprafaţă de 6,90 mp., poziţia 91, situat în Piaţa Centrală. 

Art.3. Se împuterniceşte administratorul S.C. Pieţe şi Târguri Craiova S.R.L., să semneze 
actele adiţionale de modificare a contractelor de închiriere prevăzute la art.1 şi 
art.2. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi S.C. Pieţe şi Târguri 
Craiova S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a unui 
spaţiu aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în  cart. 
Brazda lui Novac, bl. 36 B, parter 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.  Se aprobă închirierea, prin licitaţie publică, pe o perioadă de cinci ani, a spaţiului 

aparţinând domeniului privat al municipiului Craiova, în suprafaţă de 79,07 mp., 
situat în  cart. Brazda lui Novac, bl. 36B, parter. 

Art.2. Se aprobă Caietul de sarcini, documentaţia de atribuire şi contractul de închiriere 
a spaţiului identificat la art.1, conform anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art.3. Preţul minim de pornire al licitaţiei, se stabileşte prin raport de evaluare care se 
supune  aprobării Consiliului Local al Municipiului Craiova. 

Art.4. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să  semneze contractul de 
închiriere a spaţiului identificat la art.1. 

  Art.5. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Patrimoniu vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 
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În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

17. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere 
având ca obiect spațiile cu altă destinație, aflate în domeniul public/privat al 
municipiului Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă prelungirea, pentru o perioadă de 3 (trei) ani, a duratei contractelor de 

închiriere având ca obiect spațiile cu altă destinație, aflate în domeniul 
public/privat al municipiului Craiova, prevăzute în anexa care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Preţul de închiriere al spaţiilor prevăzute la art.1, se stabileşte pe baza unui raport 
de evaluare, care urmează să fie supus aprobării Consiliului Local al Municipiului 
Craiova. 

Art.3. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze actele adiţionale de 
prelungire a duratei contractelor de închiriere prevăzute la art.1. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi agenţii economici prevăzuţi 
la art.1 vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri. 

    În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

18. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului situat în 
municipiul Craiova, str. Pictor Oscar Obedeanu, nr.1, din spaţiu pentru 
învăţământ, în spaţiu cu altă destinaţie 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă schimbarea destinației din spațiu pentru învățământ, în spațiu cu altă 

destinație, a imobilului situat în municipiul Craiova, str.Pictor Oscar Obedeanu, 
nr.1, compus din: construcția cu numărul cadastral 215736-C1 și  terenul aferent, 
în suprafață de 576 mp, ce face parte din terenul în suprafață totală măsurată de 
4110 mp., având numărul cadastral 215736, identificat în anexa nr.1 care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

 Art.2. Se aprobă încetarea dreptului de administrare al Școlii Gimnaziale „Decebal” 
Craiova asupra imobilului prevăzut la art.1. 

 Art.3. Preluarea- predarea imobilului prevăzut la art.1 se face pe bază de protocol încheiat 
între părți.  

 Art.4. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze Protocolul  de 
preluare-predare a imobilului prevăzut la art.1. 

 Art.5. Se aprobă modificarea în mod corespunzător a anexei nr.1 a Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr. 174/2001 cu privire la darea în administrarea 
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unităţilor de învăţământ a bunurilor imobile preluate în domeniul public, în sensul 
anulării poziției  63 și completării poziției 2 cu bunurile prevăzute în anexa 2 care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.6. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Școala Gimnazială „Decebal” 
Craiova vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri. 
În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 

voturi. 
 

 
19. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a bunului 

„Spațiu Lăpuș (Calea București), bl. N13, parter”, situat în municiul Craiova, 
str.Eustațiu Stoenescu (fost Cartier Lăpuș, Calea București), bl. N13, parter 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.Se aprobă declararea de uz și interes public local a bunului cu denumirea „Spațiu 

Lăpuș (Calea București) bl. N13, parter”, având numărul de inventar 11000276 și 
valoarea de inventar 231.128,30 lei, situat în municipiul Craiova, str.Eustaţiu 
Stoenescu (fost Cartier Lăpuş, Calea Bucureşti), bl.N13, parter.   

  Art.2. Se aprobă trecerea din domeniul privat, în domeniul public al municipiului Craiova 
a bunului identificat la art.1.   

Art.3.Se aprobă schimbarea modalității de exploatare a bunului prevăzut la art.1, din 
spațiu cu altă destinație, în spațiu pentru desfășurarea activității serviciului public. 

Art.4. Se aprobă darea în administrarea  Direcției  Generale de Asistență Socială Craiova, 
a bunului identificat la art.1, începând cu data de 01.08.2023, în vederea 
desfășurării activității. 

Art.5.Predarea-primirea  bunului identificat la art.1, se face pe bază de Protocol încheiat 
între părți.  

  Art.6.Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze protocolul  de 
predare-primire. 

  Art.7. Se aprobă modificarea, în mod corespunzător, a Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.522/2007 referitoare la aprobarea inventarului bunurilor 
care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Craiova, cu modificările şi 
completările ulterioare.                                  

  Art.8.Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Direcția  Generală de 
Asistență Socială Craiova vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

20. Proiect de hotărâre privind cumpărarea de către municipiul Craiova a unor 
imobile-teren înscrise în Cărţile Funciare nr.243662, 243663, 243665 Craiova 
Dl. Consilier Local Pîrvulescu: 
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O să vorbesc la acest punct pentru că sunt şi în comisia de negociere a preţului de 
vânzare-cumpărare a imobilelor, din care face parte şi dl. Drăgoescu. M-am uitat peste 
acest teren şi, deşi mă aştept să curgă lături pe facebook după ce voi vota, şi vă rog să 
votaţi împotrivă, nu consider oportună achiziţia acestui teren de 3,84 m deschidere la 
stradă care se învecinează cu cimitirul pe aproximativ 14 m. Terenul aparţine d-nei Emilia 
Neagu, de asta spun că mă aştept să curgă ouă după mine şi lături pe facebook. Nu uitaţi 
că am mai cumpărat un teren de la sora dumneaei, acum aproximativ o lună, un teren care 
era pe OLX şi care a fost luat chiar la preţul care era afişat, dar acesta, având în vedere că 
se învecinează, aşa cum am spus, cu cimitirul doar pe o latură de 14 m şi are o deschidere 
la stradă de 3,84 m, nu cred că este interesant pentru Primăria Municipiului Craiova. 

Dl. Preşedinte: 
Aş face o simplă completare. Avizele sunt negative în comisii  la acest punct de pe 

ordinea de zi, având în vedere că are construcţii care sunt ridicate ilegal, acolo. 
D-na Viceprimar Filip Aurelia: 
Ca viceprimar, fac parte din comisia de negociere. După cum ştiţi, e bine să ştie 

cetăţenii municipiului Craiova că s-au achiziţionat de către municipalitate doar terenuri 
în vederea anulării unor viitoare construcţii care deranjau vecinătăţile şi, în speţa de faţă, 
pentru lărgirea cimitirului Dorobănţie. Epopeea a început prin solicitarea unui cetăţean, 
vecin cu cimitirul, care solicita să ne vândă terenul, pentru că nimeni nu cumpără teren 
să-şi facă casă lângă cimitir. Interesul localităţii s-a văzut prin oportunitatea votată de dvs. 
pentru că cimitirul era alăturat pe toată latura de acest teren. A fost o achiziţie, zic eu, 
bună, dat fiind faptul că este o mare necesitate de locuri de veci în Craiova. Următorul 
pas a fost solicitarea acestei doamne, să cumpărăm şi a consilierilor locali USR care au 
insistat că pe ea nu o băgăm în seamă. Bazat pe oportunitate şi noi am considerat, tot lipite 
fiind terenurile. Pentru că merge şi au zis să continue, doamna ne oferă acum un teren 
care este ocupat de case construite fără autorizaţie, că a trebuit să mergem la faţa locului 
să vedem despre ce este vorba, repet, cu o ieşire la stradă de trei metri, deci devenim 
agenţia imobiliară a doamnei. La fel ca şi colegul meu, mă aştept acum la plângeri din 
partea dumneaei, însă vă spun că am fost la faţa locului şi vă spun în cunoştinţă de cauză. 
Nu se poate extinde terenul între casele din zonă, nu poţi să măreşti un cimitir între case 
şi cu case executate fără autorizaţie de construcţie.  

Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
Am văzut ce a spus d-na viceprimar, evident, sferturi de adevăr.  Terenul care a 

fost achiziţionat, a fost achiziţionat la jumătate de preţ faţă de ce voiaţi dvs. să cumpăraţi, 
d-na viceprimar şi avea o solicitare făcută public încă de la bugetul din 2022, prezentat 
de d-na Primar. Mai mult decât atât, nu eu sunt cel care ştiu mai mult de jumătate din 
vânzătorii de terenuri care apar în comisia aceea şi tot ceea ce am făcut noi, ca şi consilieri 
USR, şi eu, a fost să salvăm bani de la bugetul primăriei,  în tot acest timp. 

Cât despre acest punct de pe ordinea de zi, doamna în speţă putea să ia cuvântul, 
că este jos, însă nu a fost lăsată să urce. Domnul de la pază a primit indicaţii foarte stricte 
că nu poate să urce ş.a.m.d. Deci, haideţi să nu mai cosmetizăm adevărul şi să spunem 
adevărul aşa cum este. Voiaţi să cumpăraţi un teren dublu ca preţ lângă cimitirul 
Dorobănţie, pentru că nu vă interesau celelalte oferte de la cetăţeni. Normal, noi ca şi 
consilieri, fiind în slujba cetăţenilor,  am aflat de această speţă, făcută public, şi d-na 
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Primar ştie că din ianuarie 2022, pentru că dumneaei a spus într-un discurs public . Există 
şi alte oferte pe care dvs. nu le luaţi în seamă. Şi repet încă o dată, nu eu cunosc mai mult 
de jumătate din cei care vând terenuri şi primăria le cumpără. Mai mult decât atât, 
cumpărăm terenuri de milioane de euro de doi ani de zile şi nu s-a făcut nimic pe ele, 
nicio parcare supraterană, niciun loc de joacă, şi absolut nimic.  

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Daţi-mi voie să răspund eu aici, pentru că atacurile astea absolut nejustificate, să 

nu folosesc alt termen că, totuşi, suntem într-o şedinţă de consiliu, trebuie să aibă o 
replică. 

În primul rând, ca să fie foarte clar: nu cunosc pe nici unul dintre cei care au vândut 
terenuri la primărie şi sunt convinsă că nici colegii mei nu cunosc.  

În al doilea rând, terenul acela despre care spuneţi dvs., la dublu preţ, nu s-a luat. 
Dvs. sunteţi membru în comisia respectivă, dar veniţi când aveţi chef. Asta este o altă 
discuţie pe care nu o facem aici. În al doilea rând, acest teren care spuneţi că a fost trecut 
pe OLX la un preţ, când a venit reprezentantul d-nei Neagu în şedinţa de comisie, a 
solicitat un preţ mult mai mare decât era pe OLX şi comisia nu a vrut să-i cumpere acel 
teren la un preţ mai mare, ci la preţul de pe OLX, pe care l-a vândut până la urmă pentru 
că acolo nu se putea extinde decât cimitir. Eu înţeleg că acest teren nu poate să fie bun 
pentru construcţia de blocuri, înţeleg că doamna mai construieşte blocuri prin Craiova, că 
este lângă cimitir, dar nu se poate să vrei să ceri primăriei şi să şantajezi primăria că 
închizi strada şi tot felul de lucruri de genul acesta, dacă nu ţi se cumpără terenul respectiv, 
pentru că DSP, în primul rând, nu ne va da niciodată aviz ca să facem cimitir între case. 
Noi nu putem să cumpărăm un teren care este deja grevat de sarcini pentru că acolo sunt 
construite nişte case fără autorizaţie de construire. Deci, înainte să aruncăm cu lături în 
spaţiul public, ar fi bine să ne documentăm, să ştim despre ce vorbim.  

În ultimul rând, aş vrea să vă spun că terenurile pe care noi le-am achiziţionat deja, 
au fost luate, în primul rând, pentru a salva parcările oamenilor, pentru a salva locurile 
unde se află platformele de gunoi, pentru a salva spaţiile verzi. Unul singur este pretabil 
pentru parcare. Mai era unul care nu s-a achiziţionat, până la urmă, pentru că aparţinea, 
întâmplător, unei persoane foarte cunoscute din oraş, asta este cu totul altă discuţie, şi s-
a făcut un adevărat tam-tam, persoană pe care nici pe aceea nu o cunoşteam, dar ăsta este 
cu totul un alt subiect, şi vor intra pe ordinea de zi, să ştiţi, foarte multe solicitări ale 
cetăţenilor, de a fi supuse dezbaterii Consiliului Local, pentru vânzare de terenuri. Unele 
ne vor interesa, altele, ca în acest caz, nu ne vor interesa. 

Dl. Consilier Local Pîrvulescu: 
Voiam să completez, cât priveşte prezenţa d-nei Neagu în şedinţa de consiliu local. 

Şi astăzi avem patruzeci şi ceva de puncte. Facem aproape trei ani de consiliu local. A 
mai venit cineva vreodată să-şi susţină propriul punct în şedinţa de consiliu local? 
Mulţumesc! 

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
Proiectul de hotărâre a fost respins, fiind votat cu: 

- 15 voturi împotrivă(Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică 
Lucian, Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu 
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Radu, Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, 
Spânu Dan, Stoian Daniel) 

- 11 abţineri (Drăgoescu Cezar, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard, Borţoi 
Manuel, Săuleanu Lucian, Sas Teodor Nicuşor, Enescu Georgel, Florescu Marinel, 
Ungureanu Adriana, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 
 

 
21. Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de concesiune 

nr.380/19.10.2021 încheiat între Municipiul Craiova şi DENNISON ENERGY 
S.R.L. 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.  Se aprobă încetarea contractului de concesiune nr.380/19.10.2021  încheiat între 

Municipiul Craiova şi DENNISON ENERGY S.R.L., având ca obiect terenul în 
suprafaţă de 1499 mp, situat în municipiul Craiova, Calea Severinului, nr.115 B, 
intabulat în cartea funciară nr.245928 a localității Craiova, număr cadastral 
245928, prin renunțarea concesionarului,  începând cu data de 02.02.2023. 

Art.2.  Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze actul adiţional de 
încetare a contractului de concesiune prevăzut la art.1 din prezenta hotărâre. 

Art.3. Se aprobă încetarea efectelor Hotărârilor Consiliului Local al Municipiului 
Craiova nr.100/2021 şi nr.145/2021. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi DENNISON ENERGY 
S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea contractului de concesiune 
nr.10661/20.01.2010 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Craiova şi 
Dr. Dascălu Carmen-Valentina, medic titular al Cabinetului Medical 
Individual Dr. Mecu Carmen-Valentina 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.  Se aprobă modificarea contractului de concesiune nr.10661/20.01.2010, având ca 

obiect spațiul cu destinaţia de cabinet medical, în suprafaţă de 26,14 mp., 
aparținând domeniului privat al municipiului Craiova, situat în Podari, 
str.Dispensarului, nr.3, bl.3, sc.2, parter, după cum urmează: 
a) schimbarea părţii contractante, în sensul înlocuirii formei de înregistrare a 
concesionarului, din persoană fizică, „Dr. Dascălu Carmen – Valentina, medic 
titular al Cabinetului Medical Individual Dr. Mecu Carmen – Valentina”, în 
persoană juridică, „Dentist Factory S.R.L., reprezentată legal prin Dascălu 
Carmen – Valentina”; 
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b) prelungirea duratei pentru o perioadă de 7 ani, respectiv de la 01.07.2023, 
până la 30.06.2030. 

Art.2. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze actul adiţional de 
modificare a contractului de concesiune prevăzut la art.1 din prezenta hotărâre. 

Art.3. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârile Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.238/2004 şi nr.85/2006. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Dr. Dascălu Carmen-
Valentina vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

23. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabiliera nivelului chiriilor pentru spaţiile cu altă destinaţie, proprietatea 
publica/privata a municipiului Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă însuşirea raportului de evaluare având ca obiect stabilirea nivelului 

chiriilor pentru spaţiile cu altă destinaţie, proprietatea publică/privată a 
municipiului Craiova, prevăzut în anexa nr.1 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art.2. Se aprobă nivelul chiriilor pentru spaţiile cu altă destinaţie, proprietatea 
publică/privată a municipiului Craiova, conform anexei nr.2 care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Patrimoniu vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

24. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea prețului de pornire al renegocierii redevenţei, pentru terenul situat 
în municipiul Craiova, str. I. D. Sârbu, nr.7 A 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. (1) Se aprobă însuşirea raportului de evaluare având ca obiect stabilirea prețului 

de pornire al renegocierii redevenţei, pentru terenul în suprafaţă de 114 mp., situat 
în municipiul Craiova, str. I. D. Sârbu, nr.7 A, care face obiectul contractului de 
concesiune nr.295/2008, la suma de 283,63 lei/mp/an, echivalent a 57,21 
euro/mp/an, respectiv 23,64 lei/mp/lună, echivalent a 4,77 euro/mp/lună, prevăzut 
în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

            (2) Valorile prevăzute la alin.1 din prezenta hotărâre nu includ TVA. 
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Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu și Opal Consulting Business 
S.R.L.  vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

25. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
preţul de pornire al vânzării prin licitaţie publică a  bunului-imobil ce aparţine  
domeniului privat al municipiului Craiova, situat în Craiova, str. Olteţ nr.23 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. (1) Se aprobă însuşirea raportului de evaluare având ca obiect preţul de pornire al 

vânzării, prin licitaţie publică, a bunului - imobil compus din construcţie şi teren, 
care aparţine domeniului privat al municipiului Craiova, situat în str.Olteţ, nr.23, 
în cuantum de 1.379.001 lei, echivalent a 277.801 euro, prevăzut în anexa care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

           (2) Valorile prevăzute la alin.1 din prezenta hotărâre nu includ TVA. 
Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală şi Direcţia Patrimoniu vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

26. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului 
Craiova, situat în str.Alecu Russo, nr.11 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. (1) Se aprobă însuşirea raportului de evaluare având ca obiect stabilirea prestației 

titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, constituit în favoarea 
dlui.Mitrea Dan, asupra terenului care aparţine domeniului privat al municipiului 
Craiova, situat în str.Alecu Russo, nr.11, în suprafață de 300 mp., în cuantum de 
25.607 lei/an, echivalent a 5.159 euro/an, respectiv în cuantum de 2.133,90 
lei/lună, echivalent a 429,88 euro/lună, precum şi contravaloarea folosinţei 
terenului pe ultimii trei ani, în cuantum de 63.372 lei-echivalent a 12.766 euro, 
prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

            (2) Valorile prevăzute la alin.1 din prezenta hotărâre nu includ TVA. 
Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu și dl.Mitrea Dan vor aduce la 
îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 
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În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

27. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare având ca obiect 
stabilirea cuantumului prestației titularului dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului aparţinând domeniului privat al municipiului 
Craiova, situat în str.Costache Negruzzi, nr.4 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. (1) Se aprobă însuşirea raportului de evaluare având ca obiect stabilirea prestației 

titularului dreptului de superficie, cu titlu oneros, constituit în favoarea 
dlui.Meghişan Gheorghe, asupra terenului care aparţine domeniului privat al 
municipiului Craiova, situat în str.Costache Negruzzi, nr.4, în suprafață de 310,5 
mp., în cuantum de 26.382 lei/an, echivalent a 5.321 euro/an, respectiv în cuantum 
de 2.198,48 lei/lună, echivalent a 443,42 euro/lună, precum şi contravaloarea 
folosinţei terenului pe ultimii trei ani, în cuantum de 65.516 lei-echivalent a 
13.198 euro, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

            (2) Valorile prevăzute la alin.1 din prezenta hotărâre nu includ TVA. 
Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu și dl.Meghişan Gheorghe vor 
aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

28. Proiect de hotărâre  privind  constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, în favoara Societății Azalis S.R.L., asupra terenurilor intravilane 
situate în Craiova, str. Calea Sverinului, FN, jud. Dolj 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, în favoarea S.C. 

AZALIS S.R.L.,  asupra terenurilor în suprafaţă de 306 mp., 441 mp. şi 90 mp., 
situate în municipiul Craiova, str. Calea Severinului FN, care aparţin domeniului 
privat al municipiului Craiova, aferente imobilelor deţinute de S.C. AZALIS 
S.R.L., identificate în planul de amplasament-anexă la prezenta hotărâre. 

Art.2.  Dreptul de superficie cu titlu oneros prevăzut la art.1, se constituie pe o durată de 
7 ani. 

Art.3. Cuantumul  prestaţiei titularului dreptului de superficie asupra terenurilor 
identificate la art.1, se stabileşte pe baza unui raport de evaluare, care se supune  
aprobării Consiliului Local al Municipiului Craiova. 

Art.4. S.C. AZALIS S.R.L. are obligaţia de a plăti, în termen de 90 de zile de la 
comunicarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Craiova, ce are ca obiect 
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însuşirea raportului de evaluare, contravaloarea folosinţei, pe ultimii 3 ani, a 
terenurilor identificate la art.1. 

Art.5. Nerespectarea condiţiei prevăzută la art.4 din prezenta hotărâre, duce la 
neîncheierea contractului de superficie. 

Art.6. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi S.C. AZALIS S.R.L. vor 
aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

29. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului 
Craiova să voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor S.C. Salubritate Craiova 
S.R.L., aprobarea tarifelor pentru activităţi conexe şi diverse 
Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
La acest punct de pe ordinea de zi, pe lângă faptul că materialul nu este completat 

cum trebuie pentru că nu avem tariful trecut şi cel propus, să vedem şi noi care este 
diferenţa, cu cât se majorează, în principiu nu suntem de acord cu majorarea tarifelor 
pentru activităţile desfăşurate de SC Salubritate şi dacă aş fi manager la această companie, 
m-aş uita mai mult să iau fonduri europene sau alte surse de investiţii, astfel încât să dotezi 
cu echipamente, să mecanizezi cât mai mult din muncile acestea, pentru eficieţă sporită, 
evident. Ăsta este motivul pentru care noi vom vota împotrivă la acest punct.  

Dl. Consilier Local Cîrceag: 
Am şi eu o întrebare foarte punctuală. Noi, practic, în momentul de faţă, creştem 

tarifele pentru că altfel va trebui să acoperim acea diferenţă, eşecul colectării selective 
eficiente. 

Dl. Preşedinte: 
Suntem la tarife Salubritate. 
Dl. Consilier Local Cîrceag: 
Mă scuzaţi.  
D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Ca să vă răspund, amândoi aţi fost pe lângă subiect. În primul rând, n-aţi înţeles că 

acest punct se referă la tarifele practicate de SC Salubritate pentru terţi. Cu alte cuvinte, 
dacă dvs. vreţi să chemaţi Salubritatea să vă facă în curte curăţenie, trebuie să plătiţi 
anumite tarife. N-are niciun fel de legătură cu Consiliul Local, cu bugetul şi alte lucruri 
de genul acesta şi tarifele practicate în alte oraşe. Sunt tarife care se actualizează în funcţie 
de salariul minim pe economie, în funcţie de cât creşte combustibilul ş.a.m.d.  

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1. Se aprobă mandatarea reprezentantului Municipiului Craiova, dl.Vlad Luca 
Tomescu,  să voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor S.C. Salubritate Craiova 
SRL, aprobarea tarifelor pentru activităţi conexe şi diverse, prevăzute în anexa 
care face parte integrantă din prezenta hotărâre.  
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 Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu, dl.Vlad Luca Tomescu şi S.C. 
Salubritate Craiova S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat  cu: 
- 21 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 

Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Stoian Daniel, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard,  Săuleanu Lucian, 
Enescu Georgel, Florescu Marinel, Ungureanu Adriana) 

- 2 voturi împotrivă (Drăgoescu Cezar, Borţoi Manuel) 
- 3 abţineri (Sas Teodor Nicuşor, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

 
 

30. Proiect de hotărâre privind concesionarea, către RAT S.R.L., a unor bunuri 
care aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1.Se aprobă concesionarea, către RAT S.R.L., a bunului care aparţine domeniului 

privat al municipiului Craiova: tramvai modular cu podea joasă, având număr de 
identificare T846BNA017 145N 017, serii motor 8504046, 8904034, 8904033, 
8904031, achizitionat în baza contractului de furnizare  nr. 126519/2021, și, pe cale 
de consecință,  se modifică, prin completare,  anexa nr.4.1 a contractului de delegare 
nr.135176/27.08.2018. 

Art.2. Se aprobă modificarea art.6 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Craiova 
nr.262/2018 şi, pe cale de consecinţă, art.6.1 din contractul de delegare 
nr.135176/27.08.2018, care vor avea următorul conținut : 
 „În schimbul dreptului şi obligaţiei de exploatare a bunurilor concesionate, 
prevăzute în Anexa 4.1, operatorul se obligă să plătească redevenţa autorităţii 
contractante, calculată în procent de 3% din valoarea de amortizare a bunurilor, 
respectiv suma de 852576 lei/an, împarțită în tranșe egale.” 

 Art.3. Predarea bunului identificat la art.1, se face pe bază de proces-verbal de predare-
primire. 

     Art.4. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze actul adițional nr.16 
de modificare a Contractului de Delegare nr.135170/2018, aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.262/2018, prevăzut în anexa care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre. 

    Art.5. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.262/2018 referitoare la Contractul de delegare a 
gestiunii serviciului  de transport public local de persoane cu autobuze şi tramvaie, 
efectuat prin curse regulate în municipiul Craiova                                                                                                                             

Art.6. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul Administraţie 
Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi R.A.T. SRL vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 
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În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

31. Proiect de hotărâre  privind  darea în administrarea Regiei Autonome de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova a unor bunuri 
ce aparţin domeniului privat al municipiului Craiova 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă darea în administrare, către Regia Autonomă de Administrare a 

Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova, a bunurilor care aparţin 
domeniului privat al municipiului Craiova, prevăzute în anexa care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Craiova nr.282/2008 referitoare la darea în administrarea 
Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ 
Craiova a unor bunuri ce aparţin domeniului privat al municipiului Craiova. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Regia Autonomă de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova vor aduce la 
îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

32. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru 
obiectivul de investiții „Centrală termică proprie pe gaze naturale la Școala 
Gimnazială Gheorghe Bibescu” 
Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
Am mai avut luări de cuvânt pe acest subiect, însă, în continuare văd dezinteres total 

din partea şi a executivului şi a instituţiilor din subordine, cu cei 400 mii euro care sunt 
propuşi aici, pentru a se monta o centrală termică pe gaze. Eu am mai spus de atâtea ori, 
s-au făcut atâtea calcule cu experţi că se pot monta panouri solare, astfel încât liceul, 
colegiul, şcoala respectivă să fie independentă energetic, timp de 20 de ani. Deci cu exact 
aceeaşi sumă. Însă noi insistăm, ca acum 100 de ani, să dăm 400 de mii de euro pentru o 
centrală pe gaze, după aceea să plătim, lună de lună, o căruţă de bani. Chiar nu înţeleg 
atitudinea asta când, fix cu aceeaşi bani, există soluţii alternative mult mai ok din toate 
punctele de vedere. Vă mulţumesc! 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Soluţiile astea alternative costă mai mult şi soluţiile astea alternative se pot folosi 

doar în anumite sezoane. Panourile fotovoltaice, ştiţi foarte bine, că nu asigură necesarul 
de energie pe perioada iernii. Eu cred că nu riscă nimeni să pună în pericol sănătatea 
copiilor, în timpul iernii.  

Dl. Preşedinte: 
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Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 
Art.1. Se aprobă Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiții „ Centrală termică 

proprie pe gaze naturale la Şcoala Gimnazială Gheorghe Bibescu”, opţiunea 2, 
având următorii indicatori tehnico-economici: 

            Valoarea totală (inclusiv TVA)                                                 1.808.713,34 lei 
  din care construcţii montaj (C+M), inclusiv TVA                       713.672,75 lei 
            Durata de realizare a investiţiei                                          7 luni, din care 2 luni 

proiectare şi 5 luni execuţie, 
              prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Art.2. Primarul Municipiului Craiova prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală şi Direcţia Investiţii, Achiziţii şi Licitaţii vor aduce 
la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri.  

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare încheiat 
între Municipiul Craiova și Administrația Bazinală de Apă Jiu/Sistemul de 
Gospodărire a Apelor Dolj, având ca obiect execuția lucrării „Decolmatare 
Canal Rîului şi Canal deschis Şerca”, pentru anul 2023 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă protocolul de colaborare încheiat între Municipiul Craiova și 

Administrația Bazinală de Apă Jiu/Sistemul de Gospodărire a Apelor Dolj, având 
ca obiect execuția lucrării „Decolmatare Canal Rîului şi Canal deschis Şerca”, 
pentru anul 2023, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre. 

Art.2. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze protocolul de 
colaborare, prevăzut la art.1. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Servicii Publice şi Administrația Bazinală 
de Apă Jiu/Sistemul de Gospodărire a Apelor Dolj vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 

 
 

34. Proiect de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Salubris Dolj şi a reprezentantului de drept a municipiului 
Craiova să aprobe şi să voteze în Adunarea Generală a Asociaţilor tarifele 
pentru activităţile delegate operatorului S.C. Salubritate Craiova S.R.L. 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
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Art.1. Se aprobă mandatarea reprezentantului Municipiului Craiova, să aprobe şi să 
voteze în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „Salubris Dolj”, următoarele: 
a) tarifele aferente contractului de delegare nr.1/30.03.2021 „Delegare a gestiunii 
pentru activitățile  de măturat, spălat, stropit și întreținerea căilor publice – 
curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune a 
acestora pe timp de polei sau de îngheț a localităților membre ale Asociației 
Salubris Dolj”, conform anexei nr. 1 care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre; 
b) tarifele aferente contractului nr.2/30.03.2021 „Delegarea gestiunii pentru 
activitățile de dezinsecție, dezinfecție și deratizare a localităților membre ale 
Asociației Salubris Dolj” conform anexei nr.2 care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art.2.  Se aprobă mandatarea Adunării Generale a Asociaților Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „Salubris Dolj” să aprobe tarifele prevăzute la art.1. 

Art.3.  Tarifele prevăzute la art.1 se aplică începând cu ziua următoare datei aprobării lor 
de către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Salubris Dolj. 

Art.4. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Servicii Publice, dna. Marin Alina şi 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Salubris Dolj” vor aduce la îndeplinire 
prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 
- 20 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 

Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Stoian Daniel, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard,  Săuleanu Lucian, 
Drăgoescu Cezar, Borţoi Manuel) 

-  6 abţineri (Enescu Georgel, Florescu Marinel, Ungureanu Adriana, Sas Teodor 
Nicuşor, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

 
 

35. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.665/2022 referitoare la stabilirea taxei speciale de 
salubrizare în municipiul Craiova, pentru anul 2023 
Dl. Consilier Local Drăgoescu: 
Ieri, în şedinţa de comisie, şi sincer, aş mai vrea un punct de vedere, dl. Glăvan m-

a lăsat aşa. Nu mi-a venit să cred ceea ce spune pentru că nu cred că poate să fie adevărat. 
Practic, ce ne solicitaţi dvs. acum este creşterea cu 50% a tarifului pentru gunoiul menajer 
pentru persoane fizice şi cu 300% , deci de trei ori mai mult, pentru persoane juridice. 
Paranteză aici, în afară de optica Primăriei Craiova de a jupui în continuare mediul privat, 
constatăm că, de fapt, de la 7-8 lei, cât era gunoiul, când se ocupa Salubritatea de acesta, 
a ajuns la 18 lei şi, probabil, până la finalul anului, va fi 25 lei. Dar, cu toate acestea, aş 
fi vrut şi eu să înţeleg cum poate dl. Glăvan să ne spună nouă, în şedinţa de comisie, după 
doi ani de zile de când se colectează selectiv că, practic, gunoiul menajer astăzi, este mai 
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mult decât era înainte de a începe tot acest program. Adică, practic, toate campaniile de 
informare, toate investiţiile făcute în pubele ecologice şi toate celelalte chestiuni de genul 
acesta, au fost inutile. Eu vă spun că nu este aşa. Aici problemele sunt altele. Practic, 
problema este la Iridex, că între Iridex şi municipalitate nu există niciun control între cât 
se colectează şi cât se măsoară când se aruncă la groapa de gunoi. Problema este că nu se 
colectează cum trebuie de la cetăţeni. Problema este că, iniţial, tariful a fost raportat la un 
număr de populaţie mult mai mare decât există în Craiova, deci, practic, ne-am cam furat 
căciula de unii singuri.  

Apropo, d-na viceprimar, pentru că mi-aţi dat explicaţii că la 2022, la final de an, 
ştiţi că este o discrepanţă între ceea ce s-a încasat din gunoi, şi ceea ce s-a plătit, de vreo 
4-5 milioane de lei, iar dvs. mi-aţi răspuns anul trecut că Iridex se ocupă şi de colectarea 
deşeurilor, gunoiului stradal. Vă informez că SC Salubritate se ocupă de colectarea 
gunoaielor stradale, nu Iridex. Practic, noi, anul trecut, am plătit mai mult decât am 
colectat, de aceea avem o diferenţă de 1 milion de euro aproximativ şi singura soluţie este 
de a reglementa acest lucru, din punctul meu de vedere, este de a exista un control asupra 
a ceea ce se cântăreşte şi se aruncă la groapa de gunoi de la Mofleni. Evident că noi nu 
vom susţine aceste creşteri de taxe care au la bază, de fapt, incompetenţa administraţiei 
locale. Vă mulţumesc! 

Dl. Consilier Local Cîrceag: 
Eu o singură neclaritate am. Aflu din presă în baza unui răspuns al Primăriei şi al 

ADI Eco Dolj, că pe vremea când se ocupa SC Salubritate Craiova, în perioada ianuarie 
2020 - mai 2021, s-au colectat 13 miliaone de tone, adică o medie lunară de 666 de tone 
de gunoi reciclabil, iar în perioada iulie 2021 – decembrie 2022, Iridex a colectat 8 
milioane de tone, adică o medie de 450 tone. Cum a reuşit Iridex, cu containere dedicate, 
acum cu ălea îngropate, cu camere, cu campanii de informare, să colecteze selectiv, mai 
puţin decât o făcea SC Salubritate şi, automat, mai scump. Şi, dacă o mai corelăm şi cu 
informaţia primită mai devreme că cantitatea de gunoi menajer a crescut, noi trebuie să 
înţelegem că, de când a început colectarea selectivă în Craiova, craiovenii colectează mai 
puţin selectiv, din din cauza asta, plătesc mai mult? Este greu de crezut şi aş vrea să ştiu 
ce acţiuni ia primăria,  astfel încât să nu mai plătim atât de mult, să colectăm selectiv 
eficient, să nu mai plătim din bugetul local, practic, eşecul, cel mai probabil, al Iridexului 
sau al primăriei.  

Dl. Consilier Local Sas: 
Vă mulţumesc! Consilierii PNL vor vota împotriva acestui punct de pe ordinea de 

zi, întrucât este o creştere de 50%, de la 12 lei la 18 lei, pentru persoanele fizice, o creştere 
foarte mare într-un interval foarte scurt de timp, tariful de 12 lei l-am aprobat anul trecut, 
în decembrie, deci acum 6 luni. Iar pentru persoanele juridice, este o creştere de la 144 la 
502 lei/mc, deci o creştere de 350%. Aşadar, consilierii PNL vor vota împotriva creşterii 
preţului la gunoi în municipiul Craiova. Mulţumesc! 

Dl. Preşedinte: 
Un scurt comentariu înainte de a-i da cuvântul d-nei primar. Am fost şi eu în aceeaşi 

comisie în care dl. Glăvan a explicat d-lui Drăgoescu care sunt motivele acestei creşteri 
şi erau mult mai multe, nu doar ce spuneţi dvs. Combustibilul creşte, salariul minim pe 
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economie şi, mai ales, scăderea cu 50 mii locuitori a populaţiei municipiului Craiova. O 
să-l las pe dl. Glăvan să vă răspundă. 

Dl. Director Glăvan: 
Bună ziua! În primul rând, dacă vorbim de creşterea pentru persoanele fizice a taxei, 

sunt mai multe elemente care duc la această creştere. Unul dintre elemente este numărul 
de persoane la care ne raportăm, care a scăzut de la 299.302  locuitori la 247.500. 
Creşterea preţului la combustibil, materie primă pe care a folosit-o operatorul în 
colectarea deşeurilor. S-a introdus o nouă fracţie de colectare a deşeurilor şi am încercat 
să-i explic d-lui Drăgoescu ieri, dânsul încă nu ştia, la populaţia de la case s-a introdus şi 
colectarea deşeurilor de bio. 

Cu privire la control, dl. Drăgoescu, dacă doriţi să ştiţi, Iridex în fiecare lună trimite 
către Primăria Craiova, toate cantităţile, atât de menajer, cât şi de reciclabil, pe fiecare 
fracţie în parte. ŞI vi le pot pune la dispoziţie, începând din 2021. Eu împreună cu 
inspectorii mei, le verificăm în fiecare lună. Exstă bonuri de cântar pe fiecare maşină.  

Ieri, în comisie, nu v-am spus că, cantitatea de deşeuri menajere a crescut, ci că este 
la fel ca în 2021, doar că, cantitatea de deşeuri reciclabile a crescut. Am spus că este la 
fel cantitatea de menajer, nu că a crescut. Nu spun un nonsens, acestea sunt cantităţile.  

Cu privire la persoanele juridice, nu creşte metrul cub de trei ori decât la cei care 
refuză să încheie contract cu operatorul. Pentru cei care încheie contract cu operatorul,  
tariful nu a crescut. 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Aşa cum v-a răspuns şi dl. Glăvan, nu este o creştere de 300%. Vedeţi ce uşor putem 

să aruncăm în spaţiul public tot felul de minciuni şi să se interpreteze că ar avea 
municipalitatea ceva cu mediul de afaceri. Este vorba, aşa cum a spus şi Alin Glăvan, 
despre faptul că sunt foarte multe firme, să ştiţi că nu sunt cetăţeni, cât sunt firme care 
refuză să încheie contracte cu Iridex, pentru gunoi. Şi pentru toţi aceştia, trebuia noi, până 
acum, să venim şi să suplimentăm de la bugetul local, ca să acoperim această gaură. Nu 
este în regulă şi, bineînţeles că, în momentul în care îi prindem, îi suprataxăm de trei ori, 
ca să înţeleagă că este mai bine să vină de bună voie şi să semneze contracte, decât să se 
lase prinşi de organele de ordine. 

În al doilea rând, dacă este să vorbim despre performanţa sau neperformanţa 
administraţiei, haideţi să ne uităm şi în alte curţi: Bacău – primar USR, 22, 79 lei, Braşov 
– primar USR, 18,88 lei, Iaşi – primar PNL, 18,34 lei, Botoşani, ş.a.m.d. 

Aş vrea să vă spun că în toată ţara se fac aceste creşteri de taxe, în absolut toată ţara, 
pentru că ne confruntăm toţi cu aceeaşi problemă: creşterea salariului minim, la fel, 
creşterea preţului la motorină, ş.a.m.d., în condiţiile în care noi nu am majorat această 
taxă de doi ani de zile. Deci, toate municipalităţile fac acum aceste ajustări, nu este vorba 
doar de Craiova. Şi unele, iată, mai sus decât o face Craiova. 

În al doilea rând, vreau să vă spun că este măsură lăsată anul trecut de Curtea de 
Conturi, ca să începem şi să distribuim această taxă, în funcţie de numărul de locuitori ai 
Craiovei  care este la ora actuală în realitate, pentru că, până acum, taxa se raporta la 
290.000 cetăţeni. Acum, ştiţi foarte bine că, pe ultimele raportări, populaţia Craiovei a 
scăzut şi atunci, Curtea de Conturi ne-a spus că această cantitate să fie distribuită pe 
numărul real al cetăţenilor din Craiova. Văd că iarăşi comparaţi mere cu pere. Cât era 
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preţul când se orupa Salubritatea, cu cât este preţul când este Iridex. Păi Salubritatea se 
ocupa, acum zece ani, când preţul, de exemplu, al unui pachet de ţigări, şi vă dau acest 
exemplu că ştiu că sunteţi fumători, era 6 lei şi acum este 20 lei. Taxa de gunoi pe care o 
plătiţi, este mai puţin decât un pachet de ţigări. Este 25 de lei un pachet? Nu ştiu, că nu 
sunt fumătoare. Deci, haideţi să ne raportăm la realităţi şi să nu încercăm să incităm, în 
condiţiile în care, peste tot, această  creştere de preţuri este deja operată în restul oraşelor, 
sau va fi operată. Mulţumesc! 

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru?  

Art.1. Se aprobă modificarea art.1 alin.1 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Craiova nr.665/2022, care va avea următorul conţinut: 

       „Art.1. (1) Se stabileşte taxa specială de salubrizare în municipiul Craiova, începând 
cu data de 01.07.2023, în cuantum de: 

a) 18 lei/persoană/lună, pentru utilizatorii casnici; 
b) 502 lei/mc, pentru utilizatorii non-casnici care beneficiază individual de 

prestarea serviciului de salubrizare fără contract încheiat cu operatorul.” 
Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 

Administraţie Publică Locală, Direcţia Impozite și Taxe, Direcția Servicii 
Publice, precum şi Asociatia de Dezvoltare Intercomunitară de Gestionare a 
Deşeurilor ECODOLJ şi Asocierea IRIDEX GROUP SALUBRIZARE S.R.L. – 
SERVICII SALUBRITATE BUCURESTI S.A. – IRIDEX GROUP IMPORT 
EXPORT S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 
- 15 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 

Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Stoian Daniel) 

-  11 voturi împotrivă (Drăgoescu Cezar, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard, 
Borţoi Manuel, Săuleanu Lucian, Sas Teodor Nicuşor, Enescu Georgel, Florescu 
Marinel, Ungureanu Adriana, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

 
 

36. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor privind desfăşurarea 
serviciului de gestionare a câinilor fără stăpân 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
Art.l.  Se aprobă modificarea tarifelor privind desfăşurarea serviciului de gestionare a 

câinilor fără stăpân, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre şi, pe cale de consecinţă, se modifică în mod corespunzător anexa nr.3 
la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.417/2011 şi îşi 
încetează efectele Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Craiova 
nr.446/2019. 
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      Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Servicii Publice şi S.C. Salubritate 
Craiova S.R.L. vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu: 
- 20 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică Lucian, 

Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, Marinescu Radu, 
Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  Pîrvulescu Ionuţ, Spânu 
Dan, Stoian Daniel, Teodorescu Nicu Cosmin, Cîrceag Eduard,  Săuleanu Lucian, 
Drăgoescu Cezar, Borţoi Manuel) 

-  6 abţineri (Enescu Georgel, Florescu Marinel, Ungureanu Adriana, Sas Teodor 
Nicuşor, Corâţu  Cosmin, Vasile Marian) 

 
 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reconsiderarea funcţională şi reglementarea urbanistică în zona str.Stejarului 
– str.Plopului, generat de imobilul situat în municipiul Craiova, str. Stejarului, 
nr. 11 C 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
          Art.1. Se aprobă Planul Urbanistic Zonal referitor la reconsiderarea funcţională şi 

reglementarea urbanistică în zona str.Stejarului – str.Plopului, generat de imobilul 
situat în municipiul Craiova, str. Stejarului, nr. 11 C, prevăzut în anexa care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre. 

          Art.2. Termenul de valabilitate al Planului Urbanistic Zonal prevăzut la art.1, este de 10 
ani de la data aprobării. 

           Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Urbanism şi Amenajarea Teritoriului vor 
aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

     În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la 
reglementarea urbanistică în zona str.Merişorului, generat de imobilul situat 
în municipiul Craiova, str. Merişorului, nr.56 
Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 

vot în ansamblu.  
          Art.1. Se aprobă Planul Urbanistic Zonal referitor la reglementarea urbanistică în zona 

str.Merişorului, generat de imobilul situat în municipiul Craiova, str. Merişorului, 
nr. 56, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

          Art.2. Termenul de valabilitate al Planului Urbanistic Zonal prevăzut la art.1, este de 10 
ani de la data aprobării. 
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           Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală şi Direcţia Urbanism şi Amenajarea Teritoriului vor 
aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

39. Proiect de hotărâre privind luare act de demisia dlui.consilier local Stoian 
Daniel din Consiliul de Administraţie al Sport Club Municipal Craiova şi 
desemnarea unui alt reprezentant 
Dl. Consilier Local Vasile: 
Aş vrea să fac o intervenţie, nu legat de demisie, ci legat de SCM sau o fac la punctul 

de întrebări şi interpelări. Vreau să vă atrag atenţia că noi trebuie să fim şi suntem, cred 
eu, nişte gestionari foarte buni ai banului public. Nu putem sta deoparte, atunci când 
vedem că presa craioveană scrie despre o serie de nereguli legate de acest SCM, când 
presa spune că sunt concedieri abuzive, când spune că se faultează bugetul local, noi 
trebuie să luăm măsuri, Ştiţi cu toţii că au avut loc concedieri masive, ştiţi cu toţii că 
trebuie plătite salarii celor care au câştigat, iar toate aceste lucruri se întâmplă din banii 
craiovenilor. Dl. director trebuie să ne explice foarte clar cum sunt plătite jucătoarele şi 
în funcţie de ce. Tot din presă, aflăm şi nu putem să stăm aşa, să ne facem că plouă, aflăm 
că o jucătoare a fost depistată pozitiv. Cu toate astea, înţelegem că i-a fost plătit salariu, 
lucru contrar contractului.  De asemeni, ştim că au fost făcute contracte cu jucătoare care 
au venit direct accidentate, nu au jucat, şi li s-a plătit salariu. Zvonuri există şi că ar fi 
jucătoare care nu vin nici la antrenament şi sunt plătite. Solicit, în consecinţă, să ni se facă 
un raport scris de către dl. director, pe ultimul an de zile, în care să ştim exact salariul la 
fiecare jucătoare, minutele jucate de către fiecare jucătoare, vizitele medicale, când au 
fost efectuate şi, mai ales, dacă au fost efectuate la momentul contractării, pentru a elimina 
suspiciunile că au fost contractate jucătoare  deja accidentate, ştiind că nu pot juca, dar 
vor fi plătite. Şi, de asemeni, vizitele medicale şi la momentul contractării şi, un lucru 
foarte important, prin ce impresari s-au făcut aceste contracte şi care au fost procentele 
impresarilor. Vă mulţumesc şi aştept răspuns scris! 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Eu sunt de acord cu dvs. că trebuie să controlăm orice instituţie care se află în 

subordinea Consiliului Local, motiv pentru care vă solicit ca să vă deplasaţi la Clubul 
Sportiv Municipal şi să vedeţi acolo direct toate contractele. Altfel decât punctul scris, 
nici nu ştiu dacă GTPR ne permite ca să dăm nume de persoane, dar dvs., în calitatea pe 
care o aveţi, de consilier, sunt absolut convinsă că veţi putea face toate aceste discuţii, 
împreună cu conducerea clubului.  

În ceea ce priveşte disponibilizările, să ştiţi că este o problemă universal valabilă, 
în sensul că nu poţi să disponibilizezi un funcţionar, indiferent ce ar face, nici dacă vine 
mort de beat la serviciu, şi am avut, din păcate, şi o situaţie de genul acesta, nici dacă nu 
vine deloc la serviciu, nici dacă i se reduce postul, conform organigramei, cum a fost 
cazul aici. Când nu mai e nevoie de nişte funcţionari şi reduci organigrama ca să faci nişte 
economii, pentru că asta ne dorim cu toţii, vine instanţa şi spune: nu e bine, reîncadrează-
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i! Am avut cazuri la municipalitate, de exemplu, o persoană care a murit din cauza unui 
funcţionar public. A făcut atac de cord, după o discuţie. Persoana respectivă a fost 
disponibilizată pentru o abatere gravă, instanţa ne-a dat-o înapoi, cu obligaţia de a-i plăti 
toate salariile. De asemenea, paznic la lei, care a omorât doi leuţi acum câţiva ani, vă 
aduceţi aminte, a fost pe toate posturile de televiziune naţionale, instanţa ne-a obligat să-
l reîncadrăm. Unde? Ghiciţi! Tot la lei. Deci, hai să nu dăm cu parul, pentru că legea are 
carenţe serioase şi vreau să vă spun că este solicitat de către toţi primarii din România, şi 
puteţi să vă întrebaţi colegii dvs. de partid, ca să treacă la ora actuală două legi, una este 
a USR-ului, pe care o susţinem şi noi, şi una este a tuturor celorlalte partide: PNL, UDMR, 
PSD, ca să treacă, să putem totuşi, să ne disciplinăm funcţionarii, pentru că altfel, nu 
putem să o facem. Din păcate, legislaţia este execrabilă, din punctul acesta de vedere. 
Deci, înainte să dăm cu parul, hai să şi cunoaştem realităţile.  

Dl. Preşedinte: 
Am să fac eu propunerea şi propun pe dl. consilier local Nicolicea Romulus.  
S-a supus la vot prin vot secret. 
În urma exercitării votului şi a numărării buletinelor de vot, rezultatul a fost 

următorul: 20 voturi pentru, 5 voturi împotrivă, 2 buletine de vot au fost anulate.  
Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

         Art.1. Se ia act de demisia dlui.consilier local Stoian Daniel din Consiliul de 
Administraţie al Sport Club Municipal Craiova şi, pe cale de consecinţă, îşi 
încetează efectele Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Craiova 
nr.53/2021. 

        Art.2. Se aprobă desemnarea dlui.Nicolicea Romulus Victor, în calitate de reprezentant 
al Consiliului Local al Municipiului Craiova în Consiliul de Administraţie al 
Sport Club Municipal Craiova. 

        Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Serviciul Resurse Umane, Sport Club Municipal 
Craiova şi dl. Nicolicea Romulus Victor vor aduce la îndeplinire prevederile 
prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

40. Proiect de hotărâre privind modificarea anexelor nr.1-3 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.8/2021 referitoare la numirea 
membrilor în consiliile de administraţie ale Spitalului Clinic Municipal 
„Filantropia” Craiova, Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi 
Pneumoftiziologie „Victor Babeş” şi Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie 
Craiova 
Dl. Consilier Local  Vasile Marian şi dl. Consilier Teodorescu Nicu Cosmin anunţă, 

conform art. 228, alin 2 şi 3 din Codul administrativ, că se vor abţine la votul pentru  
punctul 40 de pe ordinea de zi, nominal. 
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S-a supus la vot prin vot secret. În urma exercitării votului şi a numărării buletinelor 
de vot, rezultatul votului a fost următorul:  

- Membrii consiliului de administraţie al Spitalului Clinic Municipal 
„Filantropia” Craiova:  membri titulari: Panduru Răzvan Stelian – 21 voturi 
pentru; Ilie Anca Georgiana – 21 voturi pentru; Mihajlovic Viorica – 21 voturi 
pentru; Căpraru Dorin – 21 voturi pentru; Rotaru Ionela – 21 voturi pentru; 
Cîmpeanu Adriana – 21 voturi pentru; Florescu Cristina – 21 voturi pentru. 
Membri titulari cu statut de invitat: Anghel Cornelia Bianca – 21 voturi pentru; 
Membri supleanţi: Nichita Georgeta – 21 voturi pentru; Truţă Marius Sorin – 21 
voturi pentru; Drăgolici Ana Cristina – 21 voturi pentru; Truţă Aura – 21 voturi 
pentru; Traşcă Diana – 21 voturi pentru; Coandă Elena Andreea – 21 voturi pentru; 
Berbecaru Iovan – Sorin – 21 voturi pentru, Membri supleanţi cu statut de invitat: 
Dumitru Daniela – 21 voturi pentru.  

- Membrii consiliului de administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi 
Pneumoftiziologie „Victor Babeş” Craiova: membri titulari: Roşu Denisa – 21 
voturi pentru, Ilie Anca georgiana – 21 voturi pentru; Popescu Desdemona – 21 
voturi pentru; Opran Tatiana – 21 voturi pentru, Mercuţ Veronica – 21 voturi 
pentru, Ciucă Delia Claudia – 21 voturi pentru, Dumitrescu Florentina – 21 voturi 
pentru. Membri titulari cu statut de invitat. Şandru Eugenia Ionela – 21 voturi 
pentru. Membri supleanţi: Nuţă Lavinia Georgeta - 21 voturi pentru, Petrache 
Cristiana Camelia – 21 voturi pentru, Băloiu Mircea – 21 voturi pentru, Săndoi 
Cristian – 21 voturi pentru, Manolea Horia – 21 voturi pentru, Nemţeanu Oana 
Elena – 21 voturi pentru, Olteanu Mihai – 21 voturi pentru. Membri supleanţi cu 
statut de invitat: Văduva Camelia – 21 voturi pentru. 

- Membrii consiliului de administraţie al Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie 
Craiova: membri titulari: Raţă Maria – 21 voturi pentru, Popescu Desdemona – 
21 voturi pentru, Căpraru Dorin – 21 voturi pentru, Mihajlovic Viorica – 21 voturi 
pentru, Sandu Raluca – 21 voturi pentru, Ciucă Delia Claudia – 21 voturi pentru, 
Udriştoiu Ion – 21 voturi pentru. Membri titulari cu statut de invitat: Petrică Alin 
Ştefan – 21 voturi pentru. Membri supleanţi: Kis Iosif – 21 voturi pentru, Truţă 
Marius Sorin – 21 voturi pentru, Săndoi Cristian – 21 voturi pentru, Băloiu Mircea 
– 21 voturi pentru, Albu Carmen – 21 voturi pentru, Pînişoară Micu oana Maria – 
21 voturi pentru, Stanca Iulia Diana – 21 voturi pentru. Membri supleanţi cu statut 
de invitat: Dobre mariana janeta – 21 voturi pentru. 
6 buletine de vot au fost anulate. 

Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1. Se aprobă modificarea componenţei consiliilor de administraţie ale Spitalului 
Clinic Municipal ”Filantropia” Craiova, Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi 
Pneumoftiziologie „Victor Babeş” Craiova şi Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie 
Craiova, conform anexelor nr.1-3 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Pe data prezentei hotărâri, se modifică în mod corespunzător anexele nr.1-3 ale 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Craiova nr.8/2021 referitoare la 
numirea membrilor  în consiliile de administraţie ale Spitalului Clinic Municipal 
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„Filantropia” Craiova, Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Pneumoftiziologie 
„Victor Babeş” şi Spitalului Clinic de Neuropsihiatrie Craiova. 

Art.3. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Serviciul Resurse Umane şi Spitalul Clinic 
Municipal „Filantropia” Craiova, Spitalul Clinic de Boli Infecţioase şi 
Pneumoftiziologie „Victor Babeş”, Spitalul Clinic de Neuropsihiatrie Craiova vor 
aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

 În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu:  
- 24 voturi pentru (Andrei Ioan, Berceanu Dorel, Diaconu Răzvan, Dindirică 

Lucian, Dinescu Sorin, Dinu Ionela, Filip Aurelia, Marinescu Octavian, 
Marinescu Radu, Mogoşanu Constantin,  Nicoli Marin, Nicolicea Romulus,  
Pîrvulescu Ionuţ, Spânu Dan, Stoian Daniel, Corâţu Cosmin, Enescu Georgel, 
Florescu Marinel, Sas Teodor Nicuşor,  Ungureanu Adriana, Drăgoescu Cezar, 
Cîrceag Eduard, Borţoi Manuel, Săuleanu Lucian) 

- 2 abţineri (Vasile Marian, Teodorescu Nicu Cosmin) 
 
 

41. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Ministerului Finanţelor 
în Consiliul de Administraţie al Regiei Autonome de Administrare a 
Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova 
A fost propus ca reprezentant dl. Antonescu Mihail. 
S-a supus la vot prin vot secret. 
În urma exercitării votului şi a numărării buletinelor de vot, rezultatul a fost 

următorul: 23 voturi pentru, 2 voturi împotrivă, 2 buletine de vot au fost anulate.  
Dl. Preşedinte: 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblu. Cine este pentru? 

Art.1. Se numeşte dl. Antonescu Mihail, reprezentant al Ministerului Finanţelor, în 
calitate de membru, în Consiliul de Administraţie al Regiei Autonome de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova. 

Art.2. Se aprobă contractul de mandat şi indicatorii de performanţă pentru dl.Antonescu 
Mihail, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.3. Se stabileşte remuneraţia fixă pentru dl.Antonescu Mihail, membru în Consiliul de 
Administraţie al Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public şi 
Fondului Locativ Craiova, în cuantum de 4.128 lei/lună. 

Art.4. Se stabileşte durata de 4 ani a contractului de mandat, de la data semnării Ordinului 
Ministrului Finanţelor, nr.1773/13.06.2023, dar nu mai mult de durata mandatului 
întregului consiliu de administraţie în funcţie. 

Art.5. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze contractul de mandat 
prevăzut la art.2. 

Art.6. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Servicii Publice, Regia Autonomă de 
Administrare a Domeniului Public şi Fondului Locativ Craiova şi dl.Antonescu 
Mihail vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 
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În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

42. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea organigramei şi statului de 
funcţii ale Poliţiei Locale a Municipiului Craiova 
D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Gura păcătosului adevăr grăieşte! Chestiunea asta cu Poliţia Municipală este una pe 

care, eu cel puţin, o doresc de mult rezolvată şi o să fac şi o trecere în revistă asupra 
acestei chestiuni.  

În primul rând, aş vrea să-mi exprim „Condoleanţe!” pentru familia îndoliată şi 
speranţa că tânărul care se află în spital, în momente grele, va fi bine. De dimineaţă, din 
discuţiile pe care le-am avut cu medicii care îl tratează, am înţeles că starea este mult 
îmbunătăţită faţă de ieri, ceea ce nu poate decât să ne bucure. 

Aş vrea să încep prin a vă spune ceea ce cunosc eu, în calitate de primar. Am fost 
tot timpul întrebată zilele acestea despre detalii din anchetă. Nu am de unde să le cunosc. 
Instituţia noastră nu este implicată în niciun fel. Aceste detalii nu le poate da decât 
Parchetul sau Poliţia. Noi nu le cunoaştem. Nici nu am vrut să fac niciun un fel de 
speculaţie asupra acestei tragedii. M-am ferit să fie şi transformată tragedia respectivă, 
care este o tragedie nemărginită pentru familiile celor doi, într-un circ politic aşa cum, 
din păcate, văd că şi în această şedinţă de consiliu local că s-a încercat a se transforma.  

Povestea pe care o cunosc de la Poliţia Locală este următoarea: Acest individ a intrat 
în Grădina Botanică, s-a întâlnit cu echipajulde la Poliţia Locală, echipajului i s-a părut 
suspect individul  şi l-a oprit ca să aibă discuţii. Li s-a părut suspect, în primul rând, pentru 
că era singur la  ora 16 când erau 40 de grade afară şi pentru că se şi uita foarte insistent 
la una dintre statuile din Grădina Botanică. L-au oprit, l-au identificat, era frumos 
îmbrăcat, a vorbit frumos, a zâmbit, a spus că este elev la Liceul Militar si, bineînţeles, 
că a fost lăsat să meargă mai departe. 

Nu cred că vreunul dintre dumneavoastră ar fi acceptat, de exemplu, dacă era vorba 
de copilul dumneavoastră, un copil oarecare, sigur, nu un criminal, cum se dovedeşte în 
speţa de faţă, ca Poliţia Locală să-l oprească, fără să aibă niciun fel de indicii, şi să-l caute 
în rucsac, de exemplu. Cred că ar fi fost foarte mare scandal. Deci, Poliţia Locală, cei doi 
poliţişti care se aflau la datorie în momentul respectiv şi care făceau patrula de la zona de 
pistă de atletism, către intrarea în Grădina Botanică, l-au oprit pe acest individ. Până au 
ajuns la intrare în Grădina Botanică, cei doi poliţisti au fost sunaţi de la 112, se ştie că se 
patrulează tot timpul în Grădina Botanică, şi li s-a spus că este o persoană înjunghiată în 
spate la pista de atletism. Au fugit acolo, au găsit, într-adevăr, un tânăr care se zbătea între 
viaţă şi moarte, ori alt martor le-a spus: vedeţi că mai este şi o fată mai în spate, care este 
înjunghiată. Femeia care făcea parte din echipajul de poliţie, a mers să acorde primul 
ajutor, să vadă despre ce este vorba, lângă fata care aproape i-a murit în braţe. Nu vreau 
să ştiţi prin ce trece această femeie şi ce procese de conştiinţă are, că ar fi fost bine să fi 
patrulat în sens invers, că ar fi putut, poate, să facă altceva. Cert este că dacă nu ar fi 
existat aceşti doi politişti locali, nu ar fi fost prins, pentru că ei l-au identificat imediat pe 
ucigaş, au ştiut ca să dea semnalmentele poliţiei, astfel încât, cu ajutorul unui cetăţean şi 
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al Poliţiei Naţionale,  a putut să fie prins la o distanţă de câteva sute de metri de Grădina 
Botanică, într-un timp record. 

Dacă vorbim despre siguranţa în oraşul Craiova, să ştiţi că oraşul Craiova nu este 
mai nesigur decat este Timişoara, unde, iată, avem şi acolo o crimă înfăptuită, iar ucigaşul 
nu a fost prins, chiar dacă au existat camere de luat vederi. La noi, norocul a fost să fie 
prins, tocmai pentru că a putut să-l identifice Poliţia Locală. Nu este un oraş mai nesigur 
decât Bucureşti unde, la fel, anul trecut, de exemplu, ca să mă refer doar la ceea ce se 
întâmplă în aceste zile în Craiova, la un festival muzical au murit două persoane de 
droguri. La noi, nu a existat niciun fel de incident. Ar fi salvat camerele de luat vederi 
persoanele respective, care se plimbau în Grădina Botanică? Cu siguranţă,  nu. Pentru 
că ucigaşul a premeditat această crimă. Nu-i cunoştea.  Au fost tot felul de speculaţii că 
se cunoşteau. Am văzut că victimele sunt vinovate, tot felul de scenarii şi nebunii în 
această perioadă. Nu, nu se cunoşteau. A venit special ca să omoare pe cineva. Vă daţi 
seama cât sânge rece a avut, dacă a trecut la câteva secunde de poliţişti, cu care a vorbit  
şi a dat de 20 de ori cu cuţitul într-o persoană. Aici nu putem să vorbim decât despre un 
psihopat, care, atenţie, nu era craiovean. A venit de la el din comună special să ucidă pe 
cineva. Deci, dacă nu ar fi fost Grădina Botanică, probabil că ar fi fost orice alt loc, pentru 
că este greu să identifici un psihopat după o discuţie de câteva secunde, aşa cum s-a 
întâmplat cu echipajul de la poliţia locală care l-a întâlnit în parc. 

Eu mă întreb, însă, ce a făcut psihologul şcolar, că înţeleg că era elev la Liceul 
Militar şi că a dat teste psihologice, anual. Înţeleg, mai mult decât atât, că psihologul a 
avut ceva discuţii cu personajul, că şi-a dat seama că este ceva în neregulă. Dar, atunci de 
ce nu l-a trimis la un psihiatru, ca să primească tratament adecvat?  

Mă întrebaţi dacă sunt mulţumită de Poliţia Locală? Nu sunt mulţumită şi o spun nu 
acum, o spun din 2012, de când am devenit primar, şi am vrut să le dau primele teste de 
rezistenţă şi să rămână doar cei care trec aceste teste de rezistenţă. Legea, din păcate, nu 
ne permite să facem acest lucru. 

Aceşti oameni sunt, de fapt, vechii gardieni publici, care sunt paznici la bază, care 
au aproape 60 de ani, care, unii dintre ei, se apropie de pensionare, dar atenţie, sunt forţă 
complementară de ordine publică. Adevărata forţă de ordine publică este la Ministerul de 
Interne, formată din oameni care, la vârsta de  45 de ani, ies la pensie, cu pensii de serviciu 
si pe care, eu, cel puţin, de 10 ani, nu i-am mai vazut patrulând prin oraş. Or fi, nu spun 
nu, dar eu nu i-am văzut. Şi nu mă refer aici la cei de la poliţia de circulaţie, mă refer,  pur 
şi simplu la patrulele de ordine publică. 

În urmă cu foarte multi ani, mi-am atras o antipatie foarte mare, când am cerut 
public ministrului Rus, de Interne, la vremea respectivă, şi cred că puteţi să găsiţi în 
declaraţiile mele de presă de atunci, ca să rupem odată pisica. Ori trece ordinea publică 
de la MAI, în subordinea Consiliului Local, aşa cum este în SUA, cum este în foarte multe 
ţări, şi atunci, toată siguranţa cetăţeanului este în mâna Consiliului Local şi a primarului, 
ori, dacă nu, se ia Poliţia Locală şi se trece la Poliţia Naţională şi, atunci, toate 
prerogativele vin către Poliţia Naţională. 

Această struţocămilă nu funcţionează. Aş vrea să ştiţi şi câte echipaje de poliţie 
locală avem noi în oraş, zilnic. 12. Atât. Şi mai mult decât atât, astăzi votăm pe ordinea 
de zi, reducerea cu încă 3 posturi. De ce? Pentru că, de la Prefectură ne-a fost transmis că 
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a scăzut numărul populaţiei şi, automat, trebuie să reducem şi noi cu 3 posturi numărul 
poliţiştilor locali. 

În ceea ce priveşte camerele de luat vederi, vreau să vă spun că abia în data de 09.06 
2023 ne-a venit avizul de la Autoritatea Naţională de Digitalizare a României, care să ne 
permită să trecem mai departe. Deci, nu că nu ne-am gândit să punem camere de luat 
vederi în tot oraşul, ne-am gândit şi le-am şi finanţat prin bugetul local, dar am aşteptat 
până acum acest aviz care abia zilele trecute a venit. Abia acum vom putea să intrăm în 
procedură de licitaţie şi să montăm camere. 

Dar, încă o dată, revin şi vă spun. Nu camerele de luat vederi l-ar fi oprit pe ucigaşul 
respectiv, nu camerele de luat vederi care existau la Timişoara l-au oprit pe acel om să 
înfăptuiască o crimă. Şi iată că este de negăsit.  

Aşa cum am spus, suntem cu toţii alături de familiile care sunt implicate în această 
tragedie şi să ştiţi că poate facem lucruri mai concrete decât să le transmitem aceste 
condoleanţe. Dar, sunt lucruri care poate preferăm să le ţinem pentru noi, nu să le folosim 
în disputele politice.  

În ceea ce priveşte paza din Grădina Botanică, vreau să vă spun că am dispus, şi 
înţeleg că deja este scandal cu cetăţenii, dar asta este, ca să fie închise toate celelalte 
intrări, în afară de  intrarea principală din Grădina Botanică, astfel încât echipajul care are 
în pază acest obiectiv, să poată să îi aibă sub supraveghere pe toţi cei care se plimbă acolo. 

În acest sector din Craiova, cel puţin de când sunt eu primar şi această Grădină 
Botanică a fost reabilitată, nu am avut niciodată, nici măcar un incident, nu vreo faptă 
gravă. Singurele fapte cu care s-au confruntat, până acum, poliţiştii locali, au fost că s-au 
rupt florile sau că au intrat persoane cu bicicleta sau că a intrat cineva să-şi plimbe căţelul 
printre straturile de flori. Atât, în zece ani. Dar, încă o dată. Nimeni nu-şi putea închipui 
că un criminal în serie, că este un criminal în serie, un bolnav care a trecut prin atâtea 
teste psihologice, nimeni nu şi-ar fi închipuit că poate provoca această nenorocire în 
oraşul Craiova. Vă mulţumesc, şi, din păcate, vă supun la vot reducerea cu trei posturi a 
Poliţiei Locale, pentru că aşa este legea.  
 Dl. Preşedinte: 
          Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. Cine este pentru? 
Art.1. Se aprobă organigrama şi statul de funcţii ale Poliţiei Locale a Municipiului 

Craiova, conform anexelor nr.1 şi 2 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre 
şi, pe cale de consecinţă, îşi încetează efectele Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.186/2023. 

Art.2. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Serviciul Resurse Umane şi Poliţia Locală a 
Municipiului Craiova vor aduce la îndeplinire prevederile prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

43. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a 
imobilului/teren, situat în municipiul Craiova, str. Rovinari 
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Nu au fost înscrieri la cuvânt. S-a dat citire proiectului de hotărâre şi s-a supus la 
vot în ansamblu.  
Art.1. Se aprobă declararea de uz și interes public local a imobilului- teren,  în suprafaţă 

de 2250 mp, situat în  municipiul Craiova, str. Rovinari, jud. Dolj, în vederea 
realizării obiectivului de investiții „Centru de zi de asistenţă şi recuperare pentru 
persoane vârstnice cu capacitate de 50 de locuri pentru serviciile de zi şi 25 de 
locuri pentru serviciile de îngrijire la domiciliu”, realizat în cadrul Planului  
Național de Redresare şi Rezilienţă, identificat în anexa care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre.  

Art.2.  Se aprobă trecerea din domeniul privat, în domeniul public al municipiului Craiova 
a bunului având nr. de inventar 41000593, identificat la art.1.   

Art.3.  Se aprobă darea în administrarea  Direcției  Generale de Asistență Socială Craiova, 
a bunului identificat la art.1. 

Art.4. Predarea-primirea  bunului identificat la art.1, se face pe bază de proces verbal 
încheiat între părți.  

  Art.5. Se împuterniceşte Primarul Municipiului Craiova să semneze procesul verbal de 
predare-primire. 

    Art.6. Se aprobă modificarea, în mod corespunzător, a Hotărârilor Consiliului Local al 
Municipiului Craiova nr.147/1999, cu modificările şi completările ulterioare,   
nr.522/2007, cu modificările şi completările ulterioare şi nr.213/2016.      

     Art.7. Direcţia Patrimoniu va lua măsuri pentru îndeplinirea procedurilor legale pentru 
modificarea corespunzătoare a Hotărârii de Guvern nr.141/2008.                             

   Art.8. Primarul Municipiului Craiova, prin aparatul de specialitate: Serviciul 
Administraţie Publică Locală, Direcţia Patrimoniu şi Direcția Generală de 
Asistență Socială Craiova vor aduce la îndeplinire prevederile  prezentei hotărâri. 

În ansamblu, proiectul de hotărâre a fost aprobat, fiind votat cu unanimitate de 
voturi. 
 
 

44. Întrebări și interpelări 
         D-na Consilier Local Ungureanu: 
         Eu am iar problema locuitorilor din str. Poporului care vă roagă insistent să rezolvaţi 
asfaltarea şi disconfortul care este peste această stradă, încât nu mai rezistă. 
        Apoi voiam să vă rog pentru locuitorii din Lăpuş, la intrarea în Craiova. Nu lucrează 
nimeni de două-trei luni de zile la acele blocuri. Acum? Până acum nu au lucrat, doar şi-
au bătut joc şi i-au lăsat să se vadă aşa urât şi să stea în praf, să vadă cât rezistă. 
        De asemenea, vă rugăm să urgentaţi reparaţia Podului Electro, unde dimineaţa şi 
seara este un calvar să treci peste el, se blochează toată circulaţia. 
        Încă o dată, mai am problema coşurilor de gunoi, care iar nu s-au pus, nici până 
acum, de trei ani de zile, şi, vă rog frumos, poate îi rugaţi să pună nişte coşuri de gunoi în 
Craiova, mult mai multe decât sunt. 
        Ceea ce mai voiam să vă rog, este pe str. Matei Millo, care ştiţi că mi-aţi spus că este 
pe nu ştiu care plan de reparaţie, dar, nici până acum nu s-a luat, de atâţia zeci de ani, 
nicio măsură, să se facă, nici trotuarele, nici nimic. 
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         Mai am o problemă, să se pună mai multe camere în cimitirul Ungureni, deoarece, 
în continuare se fură de la morminte flori. Nu că sunt eu direct implicată, dar este urât să 
smulgi, pur şi simplu, cu rădăcină, flori din pământ.  

 Dl. Consilier Local Sas: 
Una dintre interpelările mele, deja a enunţat-o d-na consilier Ungureanu, şi anume, 

pasajul Electroputere. Ştiu că sunt nişte etape tehnologice care trebuie repetate, dar, 
eventual, luată legătura cu constructorul, să urgenteze efectuarea acestei investiţi,i într-
un timp cât mai rapid. 

De asemenea, linia de tramvai de la Ford. Acolo, de asemenea, am văzut că lucrările 
nu avansează prea mult şi aş vrea să ştiu când se finalizează această investiţie. 

O altă problemă ceva mai gravă, se referă la gurile de canalizare aflate pe străzile  
din municipiul Craiova. În foarte multe zone, asfaltul este foarte lăsat, în multe locuri au 
apărut deja şi gropi, datorită unor probleme la reţeaua de canalizare. Acolo trebuie 
intervenit foarte rapid pentru remedierea acestor situaţii. Mulţumesc! 

Dl. Consilier Local Borţoi: 
Vreau să vă reamintesc că, anul trecut, în martie, s-a aprobat, în comisia de 

sistematizare  un proiect pentru trecerea de pietoni de la Şcoala nr. 22, urmând ca 
RAADPFL să pună în practică. A trecut un an şi ceva şi nu s-a întâmplat nimic. Vă rog 
frumos să vedeţi ce s-a întâmplat pentru că, acum vine vacanţa şi se poate lucra acolo. Nu 
este mare lucru de făcut, sunt câţiva stâlpişori şi nişte linii de trasat.  

O a doua chestiune – este vorba de str. Dr. Staicovici, sunt două străzi paralele din 
cart. Romaneşti, pe care au fost făcute intervenţii de gaze şi canalizare şi au rămas aşa. 
Vreau să întreb când se asfaltează această stradă. 

Dl. Consilier Local Teodorescu: 
Două chestiuni – prima este legată de str. Henri Ford, unde s-au făcut lucrările 

acelea la canalizare, dacă aţi observat sau aţi trecut în ultimul timp pe acolo, doar că 
modul în care s-a adus strada la forma iniţială nu este cel dorit, este foarte vălurit şi cred 
că trebuie intervenit rapid pentru că oamenii sunt destul de nemulţumiţi. 

Al doilea lucru  este legat de un incident care s-a întâmplat, săptămâna asta, în staţia 
de tramvai de la Rotonda, nu ştiu dacă ştiţi. O maşină, pur şi simplu, a intrat în refugiul 
de tramvai şi pur şi simplu, l-a spulberat. Dacă erau oameni în staţie care aşteptau, pur şi 
simplu erau loviţi de acea maşină.  Rugămintea pe care o am de foarte mult timp este să 
se monteze gărduleţe de protecţie în acele refugii pentru a nu mai avea astfel de incidente. 
Mulţumesc! 

D-na Primar Lia Olguţa Vasilescu: 
Nu este vorba doar de str. Poporului, este vorba de mai multe străzi din municipiul 

Craiova unde, din păcate, firma care a câştigat contractul de canalizare nu şi-a onorat 
comanda pe care a avut-o din partea Companiei de Apă. Am solicitat Companiei de Apă 
să analizeze dacă nu este bine să rezilieze contractul respectiv, astfel încât să vină o firmă 
care să se mişte mai bine pentru că, iată, aşa cum se întâmplă, din păcate, de foarte multe 
ori, sunt firme care încep bine şi care, la un moment dat, se blochează. Acelaşi lucru este, 
să ştiţi şi cu situaţia de la blocurile din zona Lăpuş. Sunt mai multe blocuri acolo, sunt şi 
pe bulevard, sunt şi pe Calea Bucureşti. O singură firmă participantă la licitaţie, care a 
fost sufocată financiar, pentru că lucrarea era cu panouri, firma care produce panouri în 
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România nu şi-a onorat la timp contractul către firma care lucra în Craiova şi, de aici 
nenorocirea că oamenilor li s-au decopertat blocurile, li s-au pus acele schele pe care ar 
trebui să se prindă panourile, dar nu au mai venit panourile şi firma este în faliment. Unul 
dintre subcontractori preia, însă, lucrarea şi, deja au început să lucreze. Noi ne cerem 
scuze pentru disconfortul  creat oamenilor din zona respectivă, dar, din păcate, singurul 
lucru pe care am putut să-l facem, a fost să acceptăm subcontractorul ca să preia această 
lucrare şi să o ducă mai departe. Sper să termine într-un timp cât mai rapid. 

În ceea ce priveşte reparaţia Podului Electroputere, să ştiţi că ea este în grafic. Chiar 
sunt mai avansaţi decât prevede graficul de lucrări, probabil că i-aţi văzut lucrând acolo 
în fiecare zi, de dimineaţa până seara. Deci, din punctul acesta de vedere, nu avem ce să 
reproşăm firmei, ci doar să aşteptăm să se termine toate etapele. Au turnat beton, este 
normal să existe o perioadă în care să aştepte să se întărească betonul, adică sunt nişte 
etape de execuţie care sunt tehnice şi pe care nu le putem sări. 

În ceea ce priveşte camerele din cimitire, sunt total de acord cu dvs., dar să ştiţi că, 
în cele 500 de camere din acordul cadru, pe care noi le aveam planificate pentru anul 
acesta, sunt prinse şi toate cimitirele.  

În ceea ce priveşte linia de tramvai de la Ford. Şi aici a fost o nebunie întreagă, în 
sensul că există o conductă de apă sau canalizare, nu ştiu exact,  care trece pe sub această 
linie de tramvai şi care este acolo, vă daţi seama, de dinainte de a se construi linia de 
tramvai, de care nu a ştiut nimeni, nu o aveau în evidenţă, nici cei de la Compania de Apă. 
În mod clar, atunci când se face o investiţie de o asemenea anvergură, pe fonduri europene 
şi descoperindu-se această conductă, a trebuit să se aştepte soluţie de la proiectant, de la 
dirigintele de şantier. Până la urmă, s-a luat în calcul ca acea conductă să fie dezafectată, 
dar ea trebuie să fie umplută cu betonită, cu ceva, ca să nu se prăbuşească, mai târziu, 
linia de tramvai. Din cauza aceasta, s-a aşteptat o perioadă. Aici, nu constructorul a avut 
o problemă, ci, pur şi simplu, a trebuit să aştepte soluţia tehnică de la proiectant. Între 
timp, înţeleg că au reluat şi acolo lucrul şi mai rămăseseră două luni de zile din contract, 
când trebuia să finalizeze şi această lucrare.  

În ceea ce priveşte gurile de canalizare şi asfaltul lăsat. Asfaltul se lasă şi datorită 
ploilor abundente, să ştiţi. Adică, eu nu-mi aduc aminte să fi avut ani atât de ploioşi, aşa 
cum au fost ultimii patru ani de zile. Evident că mai cedează câte o conductă, că apa sapă 
sub asfalt. Oriunde sesizăm lăsături, capace de canal, şi alte lucruri, că le primim pe 
telefonul cetăţeanului, că le primeşte d-na Rela de la infotrafic sau din altă parte, în 
aceeaşi zi când primim sesizarea, o transmitem mai departe. Cea mai mare problemă o 
avem, să ştiţi, cu capacele de la Alcatel care, firma nemaiexistând, uneori se fură aceste 
capace, alteori dispar, alteori se surpă pe lângă, practic nu avem cu cine să luăm legătura, 
de cele mai multe ori, ca să putem să refacem acea zonă.  

În ceea ce priveşte asfaltul care este lăsat în zona Fordului, spuneţi că nu sunt 
condiţii foarte bune acum, de circulaţie. Ştim şi am anunţat deja firma Ford, am avut o 
discuţie, inclusiv cu sindicatul şi le-am spus care sunt problemele tehnice la care ne 
aşteptăm, înainte să începem asfaltarea. Acolo s-a lucrat la şapte metri adâncime. Evident 
că s-a compactat, s-a pus pământ, s-a pus piatră, dar, totuşi, pământul lucrează. Degeaba 
am asfaltat noi, că ştim că este un asfalt care nu va dura, pentru că pământul, în această 
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perioadă, până se tasează, lucrează. Deci, undeva, peste şase luni de zile, putem să spunem 
că ne apucăm de lucrare ca să avem cele mai bune condiţii de trafic.  

La Şcoala 22, ziceţi dvs. că ar trebui să fie pus un bandou din acela. Vreau să vă 
spun că ştiţi foarte bine care este părerea mea, vizavi de aceste bandouri şi aceste garduri 
în oraş. Nicăieri în Europa asta, nu există nebunia asta ca la noi, cu bandourile. Vreau să 
vă rog să vă duceţi să vă uitaţi în marile oraşe europene, să vedeţi dacă găsiţi aşa ceva. 
Am participat la Congresul primarilor  şi mi s-a dat ca exemplu de bune practici oraşul 
Stuttgart unde de ani de zile nu se mai taie ierburile, sunt nişte boscheţi mai mari ca mine, 
pentru că trebuie să trăiască insectele, ca să nu moară păsările, unde nu există niciun fel 
de bandouri. Trecerile de pietoni, nu sunt ca la noi, în care ai semnalizare, ai semnalizare 
luminoasă, ai alb, ai pus şi roşu lângă, ai mai pus şi un bandou stânga-dreapta. Nu există 
aşa ceva. Acolo există un simplu semafor, sau există, pur şi simplu, un semn de avertizare. 
Atât. Nici măcar pe jos nu este ceva. Dar ceea ce se discută şi cred că va veni în următorii 
ani de zile ca şi directivă europeană, este reducerea traficului, în totalitate sau aproape în 
totalitate, în sensul că nu se vor mai finanţa de la Uniunea Europeană parcări, nu se vor 
mai finanţa pasaje rutiere, altele decât pentru autobuze electrice, şi, în general, tot ce ţine 
de autovehicule. Pentru că trendul este ca toată lumea să meargă cu transportul în comun. 
Asta este ceva care, probabil, va fi aprobat în următorii ani, adică sigur, finanţare nu va 
mai fi pentru ciclurile astea financiare, şi, de asemenea, se discută foarte mult la nivel 
european, reducerea vitezei de circulaţie. Deci, mai puţin de 50 km la oră în localităţi şi 
mai puţin de, nu ştiu exact să vă spun, pe autostrăzi. Deci, clar se va reduce viteza de 
circulaţie. Aşa că, nebunia asta cu bandouri, cu gărduleţe, cu toate lucrurile acestea, n-o 
mai vedem nicăieri în Europa. Numai în România mai există şi cred că, cu preponderenţă, 
în Craiova. Aş vrea să o ascultaţi, poate, şi pe colega dvs., aici de faţă, consilier local, 
căreia i se dărâmă casa din cauza unui astfel de bandou. Fiecare îşi susţine punctul lui de 
vedere. Doamna vrea să-şi rupă mai repede, participanţii la trafic, maşinile, decât să i se 
demoleze, dumneaei casa, dar, încă o dată, aceste bandouri au fost stabilite în comisia de 
sistematizare, Vorbesc în general, vă spun în principal, ceea ce se întâmplă în oraşul 
Craiova, ca să ştiţi, pentru că, de foarte multe ori m-aţi întrebat despre bandouri şi vreau 
să vă dau acest răspuns. Deci, aceste bandouri sunt puse la cererea Poliţiei de Circulaţie, 
eu i-am recomandat d-nei consilier să-i dea în judecată, dacă are daune, nu la sesizarea 
noastră.  

În ceea ce priveşte sesizarea dvs., o să discut cu colegii ca să se pună în practică.  
În ceea ce priveşte refugiul de la Rotonda, este dat în lucru.  
Vă mulţumim foarte mult! 
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 Dl.  Preşedinte: 
 Declar închise lucrările şedinţei ordinare de azi, 29.06.2023. Vă mulţumesc pentru 
participare. 
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